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Три ярки кандидатури влизат в битка 

МОНИКА ИЛИЕВА

Три ярки кандидатури ще 
се състезават наесен за кмет-
ския стол в Поморие, научи 
в. „Черноморски фар“. Между 
тях са на настоящия кмет 
на града Иван Алексиев – без-
спорно най-силната, издигнат 
от ПП ГЕРБ, адвокат Веселин 
Анестиев – новото лице в 
политиката, и Ангелина Мер-
джанова, чиято кандидатура 
само преди дни оповести ПП 
„Български възход“ на своя 
пресконференция.

ГЕРБ – Поморие ще заложи 
за четвърти път на Иван 
Алексиев за кмет на града. 
Това заяви Адам Адамов – об-
щински ръководител на 
структурата в Поморие, пред 
репортер на вестника. На-
стоящият кмет е ключова 
фигура в партията с доказан 
опит и позиции, защитени с 
упоритост и лоялност за 
изминалите 16 години. 

Припомняме, че през ок-
томври 2019 г. Иван Алекси-
ев влезе в надпреварата за 
местния вот с Никодим 
Стоянов (БСП за България) 
и Янчо Славов (Местна коа-
лиция Движение 21 (Алтер-

натива за Българско Възраж-
дане /АБВ/). Резултатът 
69.81% – повече от катего-
ричен за Алексиев срещу 
скромните 15.62% за Стоянов 
и 8.35% за Славов. 

Политическата му карие-
ра започва с ГЕРБ през 2007 г. 
– 42-годишният Алексиев е 
общински съветник, от яну-
ари 2008 г. до юли 2009 г. из-
пълнява длъжността замест-
ник-кмет с ресор туризъм в 
община Поморие. В първия 
мандат на управлението на 
ГЕРБ – от 27 юли 2009 г. до 
ноември 2011 г., е народен 
представител в 41-то Народ-
но събрание (НС) и заместник-

председател на парламентар-
ната Комисия по околна 
среда и води.

През октомври 2011 г. 
напуска парламента, за да се 
завърне в родното Поморие 
като градоначалник. Поема 
управлението на града непо-
средствено след Петър Зла-
танов, който след двата си 
мандата се оказва не толкова 
любим и популярен сред съ-
гражданите си. От законот-
ворец жителите на морския 
град го превръщат в успешен 
кмет, който има три манда-
та зад гърба си, подкрепени 
със солиден брой изпълнени 
проекти. Дали „Кметът на 

гражданите“ ще спечели под-
крепата им за четвърти 
мандат, предстои да разберем 
на 29 октомври. 

Листата за общински съ-
ветници на ГЕРБ – Поморие 
е ясна и пълна – 21 номинации, 
сред които немалко нови 
имена, окончателната ѝ под-
редба ще стане ясна в нача-
лото на месец септември. 
Новите попълнения са – Ве-
дислав Димитров Божанов, 
Георги Веселинов Драгоев, 
Донка Георгиева Атанасова-
Вранчева, Дончо Неделчев 
Дончев, Иван Георгиев Ников, 
Захари Йосифов Атанасов, 
Красимир Димитров Пандев. 

„Очакваме одобрение на но-
минираните и окончателна-
та подредба на ИК. Влизаме с 
нагласата на местните избо-
ри за минимум 12-13 общински 
съветници“, заяви Адамов, 
който за четвърти път се 
включва в местната надпре-
вара.

От думите му стана ясно, 
че Ася Пеева – народен пред-
ставител от ГЕРБ в 44 НС 
– професионалист с 30-годи-
шен стаж в сферата на учи-
лищното образование и бивш 
член на парламентарната 
Комисия по образование и 
наука и на Комисията по 
културата и медиите, също 

е била сред номинираните за 
съветници, но си е направила 
отвод. 

В кметската надпревара 
тази есен ще се включи адво-
кат Веселин Анестиев, пред-
седател на Гражданско сдру-
жение „Бъдеще за община 
Поморие“. 55-годишният 
Анестиев оповести, че се 
кандидатира като независим, 
но търси подкрепата за мест-
ния вот на повече от една 
партия. Дали с лява, или дяс-
на насоченост тепърва пред-
стои да разберем. „Ще се 
кандидатирам, макар и да не 
съм сигурен 100%. Пиша пре-
дизборна програма“, отгово-
ри кратко той.

Веселин Анестиев, е роден 
на 20 август 1968 година в 
Поморие. Завършва гимнази-
ята в града с отличен 5.50. 
Професията сама го избира. 
Нямал намерение да учи право, 
обстоятелствата го отвеж-
дат в Юридическия факултет 
в Бургас. Припомняме, че 
адвокатът стана доброволец 
в онзи критичен момент от 
най-новата ни история, ко-
гато здравната система бе 
на път да се срине, причината 
– COVID-19. Анестиев влезе 
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Местен вот. Назрява ли промяна в политическия живот на черноморската перла

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Квартали и ключови улици 
в община Бургас остават 
блокирани заради забавени 
дейности по големия проект 
за воден цикъл на града или 
некачествено възстановени 
участъци след ВиК ремонти. 

Този въпрос кметът Ни-
колов постави на среща с 
новия изпълнителен директор 
на държавното дружество 
Цветан Мирчев. Той изрази 
недоволството на граждани-
те от темпото, качеството 
на работа и възстановител-
ните дейности на ВиК в 
кварталите „Долно Езерово“ 
и „Лозово“, както и на ули-
ците „Фердинандова“, „Ин-
дустриална“, „Мария Луиза“, 
„Шейново“ „Сливница“ и 
други ключови места. 

Община Бургас продължа-
ва да прави предписания на 
ВиК дружеството и техни-
те изпълнители за некачест-
вени ремонти и възстановя-
вания и да им изпраща 
констатациите. 

Забавянето на изпълнение-
то на водния цикъл води до 
забавяне на така очакваните 
от гражданите на Бургас 
ремонти на пътната инфра-
структура, а това води и до 
риска Община Бургас да загу-
би целеви средства от дър-
жавния бюджет, предвидени 
за ремонт на улици след 
приключването на ВиК про-
ектите. Според изискването 
на Финансовото министерство 
тези средства трябва да 
бъдат изразходвани до края 
на тази календарна година. 

Кметът на Бургас заяви, 
че ръководството на ВиК е 
длъжно да информира граж-
даните за сроковете, да реа-
гира на сигналите за нека-
ч е с т в е н и  р е м о н т и  и 
некачествено възстановява-
не на настилките. Той настоя 
пред новия директор да се 
направят срещи с хората, 
изразили недоволство от 
дейностите на дружеството 
и неговите изпълнители по 
водния цикъл, за да ги инфор-
мират за мерките, които ще 

предприемат, сроковете на 
работа на фирмите и графи-
ка на проектите. 

На срещата Николов по-
стави и въпроси, свързани с 
липсата на действия на ВиК 
по отношение на решаване 
на проблемите на село Дим-
чево, както и голямото заба-
вяне в изграждането на во-
допровод в отсечката след 
КАТ.

„Хората с право недовол-
стват. Крайно време е да 
приключите със започнатите 
проекти по водния цикъл, 
защото не можем да пред-
приемем действия по благо-
устройство, а това поставя 
под риск и търпението на 
гражданите, и средствата, 
предвидени за това“, повто-
ри Николов. 

Той заяви, че ще продъл-
жава да препраща до ВиК 
всички подписки и жалби на 
гражданите, с настояване за 
предприемане на адекватни 
действия и отговори, които 
дружеството дължи на хо-
рата.

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Близо 300 души излязо-
ха вчера на мирен протест 
в кв. „Долно Езерово“. 
Хората изразиха своето 
недоволство от качест-
вото на работа и разко-
паните улици в квартала 
вследствие на подмяната 
на канализацията, както 
и изразиха ясно своето 
искане за изграждане на 
нов път между Бургас и 
кв. „Долно Езерово“.

Организаторите обя-
виха, че протестът 
става безсрочен, докато 
не бъдат изпълнени иска-
нията им. 

Един от наболелите 
проблеми на хората е 
разбитият път между 
Бургас и кв. „Долно Езе-
рово“. Отсечката е на-
товарена не само от ав-
томобилите, които 
преминават за квартали-
те и околните населени 
места Равнец, Полски 
извор и Братово, а и от 
множеството тирове и 
цистерни, които обслуж-
ват „Лукойл“ и предпри-
ятията в близост.

„Жителите на квар-
тала си задават въпроса 
защо отношението към 
тях от страна на общи-
ната и институциите е 
като към „второ качест-
во хора.“ Правата и ин-
тересите ни не се зачитат, 
в резултат на което се 
влошава качеството ни 
на живот и удовлетво-

реност, които не са 
свързани само с личното 
материално, образова-
телно и културно със-
тояние. Години наред 
слушаме само обещания, 
но конкретни действия, 
насочени към подобрява-
не на условията на живот 
в квартала, неговата 
инфраструктура или 
качеството на въздуха, 
който дишаме не се на-
блюдават. Ето защо ние 
няма да се примирим и ще 
отстояваме правото си 
на качествен живот“, 
заяви Мариета Рохова – 
организатор на протеста 
и председател на СНЦ 
„Долно Езерово“.

Повече от година квар-
талът е разкопан заради 
подмяната на канализа-
ционната и водопренос-
ната мрежа. Улиците 
тънат в прах, а яснота 
дали и кога ще има въз-
становяване на асфалто-
вите настилки няма.

„Станахме свидетели 
на порочната практика 
фирма без техника да 
спечели обществена по-
ръчка и впоследствие да 
възложи проекта на по-
дизпълнител. Има зани-
жено качество на работа, 
именно затова едно от 
исканията е да се направи 
ревизия на проекта, за да 
не се случи отново ремонт 
на ремонта“, заяви Васил 
Иванов, който е част от 
сдружението и един от 
инициаторите на проте-

ста.
В „Долно Езерово“ беше 

даден старт и на подпи-
ска, която за по-малко от 
час събра над 280 подписа. 
Подписката ще продължи, 
като ще бъде разпростра-
нена в търговските обек-
ти и пенсионерските 
клубове в квартала и 
впоследствие ще бъде 
входирана заедно с иска-
нията до МРРБ.

Ето ги и официалните 
искания на протестира-
щите:

1. Извършване на про-
верка по изпълнението на 
ИНТЕГРИРАН ВОДЕН 
ПРОЕКТ за област Бургас, 
финансиран от ОП „Окол-
на среда 2014 – 2020 г.“, 
съфинансирана от Евро-
пейския съюз чрез Кохе-
зионния фонд относно 
качеството на работа и 
на вложените материали 
при изпълнението. 

2. Изцяло изграждане 
на нова пътна настилка 
и тротоари на местата, 
на които са извършвани 
ремонтни дейности при 
изпълнение на същия про-
ект.

3. Изграждане на нов 
път между Бургас и кв. 
„Долно Езерово“ – улица 
„Одрин“.

Към събитието се 
присъединиха г-жа Анто-
анета Манолова – дирек-
тор ЦАУ „Долно Езерово“, 
както и част от органи-
заторите на протести-
те в кв. „Лозово“.

КМЕТЪТ ДИМИТЪР НИКОЛОВ: 

Бургас става заложник на забавени 
и некачествени ВиК ремонти

Жителите на „Долно Езерово“ 
обявиха безсрочни протести

Иван Алексиев Ангелина Мерджанова адв. Веселин Анестиев

Първата пуб-
лична изява на 
новия шеф на 
ВиК – Бургас бе 
в кабинета на 
кмета Димитър 
Николов. Адво-
катът от София 
ще трябва да се 
справя с много 
тежки инфра-
структурни 
задачи
ФОТО: ПРЕСЦЕНТЪР 
ОБЩИНА БУРГАС
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в Интензивното в МБАЛ – Помо-
рие и заедно се лекарите се бореше 
за спасяването на човешки животи. 

Безспорно професионалните му 
качества и ярката му личност 
работят в негова полза. Каква част 
от местните хора ще се доверят 
на Анестиев и ще отидат до ур-
ната, за да го подкрепят, е твърде 
рано да прогнозираме. Едно е сигур-
но, адвокатът ще защити правото 
си на достойно място в полити-
ческия живот на града.

Само преди дни ПП „Български 
възход“ поднесе гореща новина – 
Ангелина Мерджанова е кандида-
турата им за кмет на Поморие. 
Седмица по-рано пред наш репортер 
тя заяви, че ще се кандидатира за 
общински съветник, но не беше 
категорична в намеренията си. „Ще 
излъчим 21 номинации, които да 
представляват „Български възход“ 
в местната власт. Кандидат за 
кмет няма да излъчим, но все още 
има време и нищо не се знае“, заяви 

тогава Мерджанова, общински 
ръководител на структурата в 
Поморие. 

Дамата, която има активна 
гражданска позиция по горещите 
теми в града, задава неудобни въ-
проси на местната власт от 
първия ред, се очертава като едно 
от остриетата на ПП „Български 
възход“ в региона и сериозна кан-
дидатура за кмет в Поморие. Из-
вестна е с екологичните си каузи 
и с това градът да се запази като 
център на балнеоложкия туризъм. 
Сред акцентите ѝ са запазване на 
общинската собственост, защото 
по думите ѝ община Поморие е 
загубила над 70% от нея, както и 
програми за оставане на младите 
хора в Поморие. Със сигурност ще 
ѝ донесат подкрепата на съграж-
даните ѝ – каква част ще успее да 
привлече кандидатът за кмет на 
„Български възход“, ще стане ясно 
след местния вот.

„Черноморски фар“ се свърза с 

Никодим Стоянов – председател 
на Общинския съвет на БСП – По-
морие. На въпроса дали социали-
стите в града ще излъчат номина-
ция за кмет наесен – „има вариант 
да излъчим, но има вариант и да 
подкрепим нечия кандидатура. 
Всичко ще стане ясно на 29 август, 
когато е насрочена общинската 
конференция на БСП – Поморие. 
Именно тогава ще бъдат подреде-
ни и номинациите за общински 
съветници – политически лица, но 
и такива от гражданската квота“, 
отговори Стоянов. 

Думите му за подкрепа логично 
ни отвеждат към една от канди-
датурите по-горе в текста, тър-
сеща подкрепа на политически 
партии. Много е възможно именно 
адвокат Веселин Анестиев да е 
кандидатът за кмет, която „БСП 
за България“ ще подкрепят на 
предстоящите местни избори. Кои 
са останалите политически субе-
кти, чиято подкрепа търси Анес-

тиев, не е кристално ясно. Според 
непотвърдена информация става 
въпрос за ПП „Продължаваме про-
мяната“.  

Назрява ли промяна в полити-
ческия живот на черноморската 
перла Поморие – твърде рано е да 
се прогнозира, още повече, че към 
днешна дата не са ясни листите 
за общински съветници на основ-
ни играчи като „БСП за България“, 
ДПС и новата заявка за местния 
парламент – ПП „Български възход“. 
Четири политически партии са 
представени към момента в Об-
щински съвет – Поморие: ПП 
„ГЕРБ“ – 10, Движение за права и 
свободи – ДПС – 6, БСП за БЪЛГА-
РИЯ – 3, Местна коалиция „Дви-
жение Гергьовден“ (Движение 
Гергьовден – Воля) – 2. Със сигурност 
ще има преразпределение на ман-
датите в местния парламент. 
Какво ще е то, на 29 октомври 
Поморие ще даде отговор на то-
зи въпрос.

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Един от безапелационни-
те кметове на ГЕРБ за 
Бургаска област – Георги 
Лапчев, излиза от битката 
за местния вот по свое 
желание. През седмицата 
той заяви пред екипа си, че 
няма да участва в изборите 
наесен, въпреки че социоло-
гиите му дават 80% доверие 
и щеше да бъде преизбран 
без никакъв проблем. 

Като свой приемник 
Лапчев посочва Марин Киров, 
който от две години е негов 
заместник и вярва, че той 
ще продължи неговата по-
литика и общината ще се 
развива все така във възхо-
дяща позиция.

Пред репортер на „Чер-

номорски фар“ Лапчев 
припомни, че още преди 
четири години е бил кате-
горичен, че това е послед-
ният му мандат и незави-
симо че процесите са 
динамични и малцина щяха 
да си спомнят този факт, 
Лапчев заяви, че е човек на 
честта и иска да покаже как 
се прави политика от от-
говорни хора. 

„Думата трябва да се 
спазва, аз съм човек на чест-
та. Три мандата са напълно 
достатъчни един кмет да 
развие своята програма и 
потенциал. Разбира се, че 
мога да спечеля четвърти 
и пети мандат, но това 
полезно ли ще е за Царево? 
Решението ми е добре ос-
мислено и премерено. То е 

добре за общината и моите 
съграждани. В политиката 
има морал, човек трябва да 
си тръгне, когато е на вър-
ха“, категоричен бе той. По 
думите му, е оставил добре 
работеща система, която 
трябва да се надгражда, и 
напълно променен град. Той 
допълни, че вярва в канди-
датурата на Марин Киров. 
Лапчев заяви, че решението 
не е взето под натиск, а е 
напълно негово лично, както 
и това преди 12 години да 
влезе в кметската битка. 
„Постигнах неща, за които 
дори и не съм мечтал. Пре-
ди 12 години общината 
беше с 9 млн. лева бюджет, 
сега е с 31 млн. лева. За по-
следните 100 години аз съм 
кметът, който е управля-

вал три пълни мандата. 
Горещо желая това да не 
остане така“, каза още той. 

Като свои успехи той 
изтъкна образованието, 
филиала на Тракийския 
университет, пълното 
преобразяване на Царево и 
селищата, тяхната инфра-
структура и това, че е 
изпълнил амбицията си да 
превърне общината в пер-
лата на Юга. Категоричен 
е, че ще доведе докрай и 
битката за Медицинския 
център. „Вчера в центъра 
на Царево видях един напъл-
но нов град и се гордея с 
това“, завърши той.

 Решението, че се отте-
гля, е казал на екипа си, за-
щото не иска да научават 
от медиите.

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Паметник на двамата 
полицаи от Бургас, които 
загинаха в опит да спрат 
автобус с мигранти, е вече 
готов и днес ще бъде от-
крит на официална цере-
мония. 

Монументът е поставен 
на мястото, където на 25 
август миналата година 
Атанас Градев и Йордан 
Илиев загубиха живота си 

по време на изпълнение на 
служебния си дълг.

Според автора на скулп-
турата Атанас Стоянов, 
двете плочи изобразяват 
сблъсъка между автобуса и 
патрулния автомобил.

Паметникът ще бъде 
официално открит със 
специална церемония от 10 
часа. Делото за убийство-
то на двамата полицаи все 
още не е започнало, тъй 
като се чака автотехни-
ческа експертиза.

Издигнаха паметник на полицаите от Бургас, 
загинали в опит да спрат автобус с мигранти 

Бруталната катастрофа, която разтърси града и държавата 
преди една година     ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Скулптурата 
бе издигната 

с дарения на 
колеги, прия-

тели и близки 
на двамата 

полицаи
ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Защо един от безапелационните кметове на ГЕРБ в Бургаска област – 
Георги Лапчев, излиза от надпреварата за местния вот

Георги Лапчев на една от последните сесии, в понеделник пред-
стои обсъждане на проектобюджета на общината 

ФОТО: ПРЕСЦЕНТЪР

КАНДИДАТИ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ
1. Адам Георгиев Адамов
2. Борислав Киров Ангелов
3. Ваня Янева Владимирова
4. Ведислав Димитров Божанов
5. Весела Желязкова Гуджукова
6. Георги Веселинов Драгоев
7. Георги Маринов Драгнев
8. Георги Тошков Вражев
9. Донка Георгиева Атанасова-Вранчева
10. Дончо Неделчев Дончев
11. Иван Георгиев Дачев
12. Иван Георгиев Ников
13. Илиан Христов Щерев
14. Захари Йосифов Атанасов
15. Катя Аргирова Христофорова
16. Красимир Димитров Пандев
17. Любо Пеев Липчев
18. Никола Дяков Абрашев
19. Петя Янева Арнаудова
20. Станислав Валентинов Ангелов
21. Неделчо Стайков Стайков
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Дебат. Съветници предлагат възстановяване, отговор: нерентабилно е за общинското дружество

Спешната дентална помощ – 
ДОНА МИТЕВА

Да те заболи страшно 
зъб в почивните дни или 
не дай боже да падне дете-
то и да си разклати посто-
янно зъбче се превръща в 
изпитание за всеки потър-
певш.  Множеството 
частни стоматологични 
кабинети приемат с уста-
новено работно време. 
Някои от зъболекарите 
упоменават, че реагират 
и извън него, но всеки, на 
когото се е налагало да 
потърси такава помощ е 
наясно за каква цена става 
дума.

Общинските съветници 
от групата на ПП „Средна 
европейска класа“ Красимир 
Калудов и Росен Топкаров 
излязоха с докладна запис-
ка на една от предишните 
сесии за възстановяване на 
работата през почивните 
и празнични дни на дежур-
ния кабинет в общинския 
Дентален център 1 (ДЦ 1) 
Бургас. Те припомнят, че 
такъв кабинет е функцио-
нирал с намалено работно 
време от 4 часа по време 
на ковид-кризата, впослед-
ствие е закрит.

„Болестите, инциден-
тите с травми и обостре-
ните състояния нямат 
работно време и често през 
почивните дни жители на 
Бургас, в това число и 
малки деца, се нуждаят от 
спешен стоматологичен 
преглед или лечение.

През лятото в такива 
дни повечето туристи се 
насочват при необходимост 
към „Стоматологията“, 
където ги посрещат заклю-
чени врати.

Малцината частни 

дежурни  
стоматолози

през уикенда в Бургас ра-

ботят на повикване и 
нямат точно определена 
локация или ясно работно 
време, което поставя под 
риск здравето на пациен-
тите“, пишат още в мо-
тивите си съветниците. 
Те подчертават, че Ден-
тален център 1 разполага 
не само с отлично подгот-
вени специалисти, но и с 
много добро оборудване. 
И предлагат „да бъде раз-
крит дежурен стомато-
логичен кабинет в общин-
ския Дентален център 1 с 
намалено работно време 
през почивните и празнич-
ните дни. А обезпечаване-
то му с медицински състав 
да се осигури чрез вътреш-
ни размествания в работ-
ния график на състава на 
ДЦ 1“.

Според Калудов и Топ-
каров подобна услуга не би 
изисквала допълнително 
финансиране от общинския 
бюджет за оборудване на 
нов кабинет, а само реор-
ганизация в работата на 
ДЦ 1.

„Здравната комисия 
захвърли докладната за 
становище в общинска 
администрация, като 

основният мотив, който 
изтъкнаха е, че е взето под 
внимание мнението на 
управителя на ДЦ 1 д-р 
Малина Янакиева. Според 
нея не е изгодно да се ра-
боти през почивните дни. 
При все, че е назначена там, 
за да осигури здравна помощ 
на бургазлии. 

Това, че 

не е финансово  
изгодно,

е измислен аргумент, за-
щото дружеството е на 
печалба. Докладната ни е 
внесена след като е гово-
рено с лекари, които рабо-
тят там. Те казват, че 
това е безумие да няма 
дежурен лекар, който да 
окаже първа медицинска 
стоматологична помощ. 
Не става дума за десет 
души специалисти. Пред-
ставете си, че малко дете 
падне и се случи нещо със 
зъбче – няма при кого да 
бъде заведено за първа по-
мощ. 

Другото, което бе ко-
ментирано, че няма дос-
татъчно стоматолози. Аз 
съм категоричен, че в 

Бургас има повече от не-
обходимото стоматолози 
на глава от населението. 
И това е по думите на 
проф. Бозов. Не съм го из-
мислил аз.

Според мен докладната 
е захвърлена единствено 
защото е внесена от опо-
зицията, а формалното 
становище е, че не е фи-
нансово изгодно на стома-

тологията“, коментира 
Росен Топкаров. 

Общинският съветник 
подчерта, че всеки пациент, 
на когото се наложи да 
потърси помощ в почив-
ните или празничните дни, 
също ще си заплати или ще 
мине по Здравна каса, за-
това и доводите за финан-
сова неизгодност му се 
струват несъстоятелни.

Д-р Антонио Душепеев, 
който е председател на 
Постоянната комисия по 
здравеопазване в ОбС ко-
ментира, че идеята на 
двамата му колеги не се 
приема по две причини. 
Първо, че в програмата на 
управителя на лечебното 
заведение няма залегнал 
подобен проект, а второ, 
когато се изисква такова 
нещо от един управител, 
трябва да се каже за колко 
време откъде ще се вземат 
средства от бюджета, и 
не на последно място – има 
ли хора, които, в контекста 
на изискванията на Коде-
кса на труда, биха рабо-
тили събота и неделя.

„Лекарският персонал, 

който работи в Дентален 
център 1 не може да поеме 
този ангажимент. Още 
повече, че се плаща като 

извънреден  
труд 

Още повече, че чисто 
управленски д-р Янакиева 
не го е предложила в своя-
та програма за управление. 
Въпреки всичко, тя напра-
ви такова нещо по време 
на ковид епидемията, ко-
гато имаше обществена 
мобилизация. Направиха 
го за известно време.

Другото нещо е, че 
трябва да бъдат предви-
дени средства от бюдже-
та. Ние ще потопим 
собственото си дружество, 
ако му възложим ангажи-
менти, които водят до 
загуби. Затова би трябва-
ло да го подпомогнем от 
бюджета. Нека кажа още 
нещо, че когато мина до-
кладната, нямаше такъв. 
Аз разговарях с г-н Калудов. 
За да предложат някаква 
сума, трябва да има разго-
вор, в който да се види 

З А П О В Е Д 
№ РД-09-629/22.08.2023 год.

гр. Камено

На основание чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската 
собственост, чл. 72, т.1, чл. 76 и във връзка с чл. 70, 
ал.4 от НРПУРОИ и Решение на Общински съвет – Ка-
мено по т. 16 от Протокол № 44 от 27.07.2023г.

З А П О В Я Д В А М :
I. Да се проведе публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот – частна общинска соб-
ственост, по плана на с. Свобода, общ. Камено, обл. 
Бургас, при начална тръжна цена и стъпка за наддава-
не както следва: 

– УПИ I (едно римско), в квартал 2 (две), по пла-
на на с. Свобода, общ. Камено, обл. Бургас, целият 
с площ от 7 750 (седем хиляди седемстотин и пет-
десет) кв.м. Предназначение на имота – „За произ-
водствени и складови дейности“. Граници и съседи 
на имота: изток – УПИ II, УПИ XI и УПИ X; запад – 
улица; север – улица; юг – улица; Актуван с Акт за 
частна общинска собственост № 3 343 от 18.07.2023г.

Начална тръжна цена – 181 900.00 (сто осемдесет 
и една хиляди и деветстотин) лева, без включен ДДС, 
съгласно експертна оценка.

Стъпка за наддаване 10 % от началната тръжна цена 
– 18 190.00 (осемнадесет хиляди сто и деветдесет) 
лева. Предложенията за наддаване в търга, не могат да 
бъдат по-малки от 10 % от първоначалната тръжна 
цена.

Депозит за участие в търга е в размер на – 18 190.00 
(осемнадесет хиляди сто и деветдесет) лева.

II. Търгът за продажбата на УПИ I, в квартал 2, по 
плана на с. Свобода, общ. Камено, обл. Бургас, це-
лият с площ 7 750 кв.м., ще се проведе в гр. Камено, 
в сградата на общинска администрация Камено на 
12.09.2023г. от 10:45 часа. 

III. Условия за участие: в търга могат да участват 
физически лица, еднолични търговци и юридически 
лица, регистрирани по Търговския закон.

IV. Място и срок за получаване на тръжна доку-
ментация за участие в търга: Тръжната документация 
за участие в търга се получава в сградата на Община 
Камено, гр. Камено, ул. “Освобождение” № 101 в 
Центъра за услуги и информация на гражданите, всеки 
работен ден от 8:30 до 16:00 часа до 11.09.2023г.

Цената на комплекта тръжна документация е 12.00 
лв. с включен ДДС, платими в брой на касата на 
Общината.

V. Условия за плащане на депозита: плащанията 
се извършват в български левове по банкова сметка 
на Община Камено – „ЮРОБАНК БЪЛГАРИЯ“ АД, IBAN: 
BG 40 BPBI 7937 33 KA225801, ВIC: BPBIBGSF, или на 
касата в ЦУИГ на Община Камено. 

VI. Информация за имота, обект на търга, е изложе-
на в общината и на интернет страницата на Община 
Камено – www.kameno.bg 

VII. Оглед на имота може да се извършва всеки ра-
ботен ден до 11.09.2023г. от 09:00 до 16:00 часа, с 
представител на Общината, след представяне на пла-
тежен документ за закупена тръжна документация и 
предварителна заявка.

VIII. УТВЪРЖДАВАМ следната тръжна документация: 
Заявление за участие – образец; 
Декларация, че участникът не е лишен от право да 

упражнява търговска дейност;
Декларация, че участникът не е обявен в несъстоя-

телност; 
Декларация, че участникът е запознат с регламента 

за участие в търга; 
Декларация за оглед на имота; 
Декларация – съгласие за ползване на лични данни; 
Регламент за участие; 
Проект на договор за покупко-продажба; 
Решение на общински съвет; 
Препис от настоящата заповед;
Акт за общинска собственост;
Скица на недвижимия имот;
Наддавателно предложение – образец;
IX. Кандидатите следва да представят в запечатан, 

непрозрачен плик, върху който се посочват имената на 
физическото лице, ЕГН, съответно наименованието на 

търговеца, Единния идентификационен код (ЕИК), 
както и обекта, за който кандидатства. Документите се 
подават до 16:00 часа на 11.09.2023г. в Община Ка-
мено, като в запечатания плик се слагат следните за-
дължителни документи за участие: 

– Заявление за участие;
– Документ за заплатен депозит за участие; 
– Документ за закупена тръжна документация; 
– Документи, установяващи самоличността на участ-

ника. Когато участникът е физическо лице се предста-
вя копие от лична карта. Когато участникът е юридиче-
ско лице се представя документ за регистрация или 
посочване на ЕИК по чл. 23 ЗТР. Допустимо е предста-
вяне на извадка от електронната страница на Търговския 
регистър на Агенция по вписванията. 

– Декларация – 5 броя по образец; 
– Пълномощно с нотариална заверка на подписа, 

когато се участва чрез пълномощник. Копие от лична-
та карта на пълномощника. 

X. При неявяване на кандидати, следващ търг ще се 
проведе на 19.09.2023г. от 10:45 часа. Закупуване на 
документи, внасяне на депозит и подаване на заявления 
за участие в повторния търг се извършва до 16:00 
часа на 18.09.2023г., по реда указан в настоящата 
заповед.

Настоящата Заповед да се публикува в местен еже-
дневник, на страницата на Общината в интернет и да 
се обяви на видно място в общинската администрация 
в 3-дневен срок от нейното издаване.

ЖЕЛЬО ВАРДУНСКИ / П /
Кмет на Община Камено
Заповедта е обявена на таблото за обяви на  

23.08.2023 г.

Общинските 
съветници 

Росен Топка-
ров (първият 
вдясно) и Кра-

симир Калудов 
(четвъртият) 
от ПП „Средна 

европейска 
класа“ предла-

гат в Дента-
лен център 1 

да има дежурен 
стоматолог 

в почивните и 
празнични дни

ФОТО: 
ГЕОРГИ РУСИНОВ

Общинският 
дентален цен-
тър работи 
на печалба
ФОТО: ИНТЕРНЕТ



какви са разходите. Ако ще 
се делегират такива задъл-
жения на общинското 
лечебно заведение, трябва 
да му осигурим средства. 
А за да се осигурят, първо 
трябва да се видят колко 
са  и второ, откъде ще се 
вземат.

Сега вече има някакви 
параметри за бюджета, 
които в края на август ще 
приемем и тогава може да 
се помисли. Но трябва да 
се намери балансът между 
полезността и прекомер-
ната заетост на друже-
ството. Така че предстои 
дебат. Но докладната в 
онзи ѝ вид бе невъзможно 
да бъде реализирана“, за-
ключи той.

Д-р Душепеев подчерта, 

че е изключително добро-
намерен към подобни ини-
циативи, стига те да са 
възможни. Той припомни, 

че по времето на стария 
управител д-р Димитър 
Енчев имаше подобни де-
журства, но и синдикални 

недоволства, защото 
стоматолозите били пре-
комерно заети. Сградата 
на денталния център е 

пълна със стоматолози, но 
по-голямата част от тях 
са частни практики.

Дали в Бургас има пре-
калено

 много  
стоматолози

 или не е въпрос на задъл-
бочен анализ. „Никой няма 
да стои в частния си ка-
бинет или в какъвто и да 
е кабинет, ако няма паци-
енти. Не съм чул някой 
стоматологичен кабинет 
да е фалирал. На фона на 
този дефицит на кадри не 
бива да се говори нито че 
са много, нито че са малко. 
Трябва да няма обществе-
но недоволство. От друга 
страна, не може общин-

ското лечебно заведение 
да свърши всичката рабо-
та на всичките кабинети 
по отношение на спешна-
та помощ в събота и не-
деля“, обобщи д-р Душе-
пеев.   

След приемането на 
бюджета общинските 
съветници от „Средна 
европейска класа“ ще имат 
възможност да подновят 
дебата за това дали е нужен 
един такъв спешен кабинет 
към общинския дентален 
център и доколко той е 
рентабилно да съществу-
ва. Темата може да бъде 
прегърната и от други 
представители в малкия 
парламент съвсем в края 
на мандата.
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повече бизнес, отколкото кауза

ДОНА МИТЕВА

Осигуряването на спеш-
на дентална помощ извън 
работно време е сложна 
организация, която изисква 
сериозен ресурс. Ако тряб-
ва да бъде извършвана като 
социална дейност, то 
държавата или общината 
трябва да бъдат в основа-
та на обезпечаване на 
дейността. Такова е ста-
новището на председате-
ля на Районната колегия на 
стоматолозите д-р Васил 
Йовков.

„От една страна, има 
ограничения на Кодекса на 
труда за определените по 
норматив работни часове. 
Ако се потърсят колеги, 
които имат частни прак-
тики пък се задава въпросът 
на какъв принцип ще полу-
чават възнаграждение. 

Всеки стоматолог има 
обявено работно време. 
Ако даден колега отиде да 
работи там и работи по 
Здравна каса, по сегашния 
стандарт на Национална-
та здравноосигурителна 
система на МЗ трябва да 
бъде издаден  амбулаторен 
лист за всеки пациент, 
всеки преглед, всяка дейност. 
Системата трябва да из-
даде уникален номер за 
всеки амбулаторен лист. 
Да кажем, колегата работи 
нощно дежурство или през 
почивен ден и не дойде 
никой, означава, че не може 
да получи заплащане, защо-
то няма попълнен амбула-
торен лист. 

Подобно работно място 
може да бъде на принцип, 
който касае определени 
дейности или на принципа 
на хонорара или пък на 
твърдата работна заплата. 

Тогава сигурно ще да има 
предимно млади колеги, 
които да стоят там в 
почивните дни или нощем“, 
коментира д-р Йовков.

В началото на учебната 
година бургаските стома-
толози извършват профи-
лактични прегледи на деца-
та, които ще бъдат в 
първи клас. Това е петгоди-
шен проект на Община 
Бургас и Българския зъболе-
карски съюз. „Няма друга 
община в страната, която 
да извършва такива прегле-
ди. Те се правят от колеги 
пробоно. Първичната идея 
беше да се провеждат в 
общинския ДЦ. Но стана 
ясно, че практически, ко-
легите в денталния център 
нямат тази физическа 
възможност да покрият 
децата от училищата  в 
общината. Разбира се, те 
покриха голяма част, но не 
всички. Съответно наме-
рихме колеги, които са в 
различните квартали, 
които да поемат прегледи-
те, така че децата да не 

пътуват“, обясни стома-
тологът, в подкрепа на 
факта, че няма как и сами-
те стоматолози от ДЦ да 
дават дежурства в почив-
ните дни. Той не пропусна 
да подчертае, че Бургас е 
единственият град в стра-
ната, който има общински 
дентален център и той е 
на самоиздръжка.

Що се касае за децата на 
Бургас – работи и държав-
ната програма за силаниза-
ция.

„Отварянето на такъв 
център за дежурства в 
почивни дни би бил серио-
зен финансов ангажимент 
към самия ДЦ, защото 
трябва цял екип, като се 
започне охрана, админи-
страция, рентгенова лабо-
ратория… То не е само да 
стои един зъболекар. Кога-
то говорим за спешност, 
става дума за травми или 

силна болка. Прекалено 
много хора е нужно да бъдат 
ангажирани.

Ако се направи с чисто 
социална насоченост – 
единствено общината 
може да обезпечи такава 
дейност“, допълни д-р 
Йовков. 

В момента няма отделе-
ние по лицево-челюстна 
хирургия в УМБАЛ – Бургас, 
защото са променени усло-
вията за лицево-челюст-
ната хирургия като специ-
алност. Този вид хирургия 
вече е специалност за МБАЛ 
или УМБАЛ. Променена е 
изцяло философията на 
специалността. От ден-
талната медицина тя 
става специалност на об-
щата медицина и е вече 
част от лечебно заведение. 
Най-близките такива от-
деления са в Сливен и Варна.

Д-р Васил Йовков, Районна колегия на Българския зъболекарски съюз:

Отварянето на такъв център за дежурства в почивните 
дни би било сериозен ангажимент

„
Бургас е един-
ственият град 
в страната, 
който има 
общински 
дентален цен-
тър и той е на 
самоиздръжка

Д-р Васил Йовков
ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

З А П О В Е Д 
№ РД-09-628/22.08.2023 год.

гр. Камено

На основание чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската 
собственост, чл. 72, т.1, чл. 76 и във връзка с чл. 70, ал.4 
от НРПУРОИ и Решение на Общински съвет – Камено по 
т. 15 от Протокол № 44 от 27.07.2023г.

З А П О В Я Д В А М :
I. Да се проведе публичен търг с явно наддаване за 

продажба на недвижим имот – частна общинска собстве-
ност, по плана на с. Свобода, общ. Камено, обл. Бургас, 
при начална тръжна цена и стъпка за наддаване както 
следва: 

– УПИ IХ (девет римско), в квартал 9 (девет), по 
плана на с. Свобода, общ. Камено, обл. Бургас, цели-
ят с площ от 4 810 (четири хиляди и осемстотин и 
десет) кв.м. Предназначение на имота – „За произ-
водствени и складови дейности“. Граници и съседи 
на имота: изток – УПИ III и УПИ IV; запад – улица; 
север – улица; юг – край на регулация; Актуван с Акт 
за частна общинска собственост № 3 344 от 18.07.2023г.

Начална тръжна цена – 112 900.00 (сто и дванадесет 
хиляди и деветстотин) лева, без включен ДДС, съгласно 
експертна оценка.

Стъпка за наддаване 10 % от началната тръжна цена 
– 11 290.00 (единадесет хиляди двеста и деветдесет) 
лева. Предложенията за наддаване в търга, не могат да 
бъдат по-малки от 10 % от първоначалната тръжна цена.

Депозит за участие в търга е в размер на – 11 290.00 
(единадесет хиляди двеста и деветдесет) лева.

II. Търгът за продажбата на УПИ IХ, в квартал 9, по 

плана на с. Свобода, общ. Камено, обл. Бургас, цели-
ят с площ 4 810 кв.м., ще се проведе в гр. Камено, в 
сградата на общинска администрация Камено на 
12.09.2023г. от 10:30 часа. 

III. Условия за участие: в търга могат да участват 
физически лица, еднолични търговци и юридически лица, 
регистрирани по Търговския закон.

IV. Място и срок за получаване на тръжна докумен-
тация за участие в търга: Тръжната документация за 
участие в търга се получава в сградата на Община Каме-
но, гр. Камено, ул. “Освобождение” № 101 в Центъра за 
услуги и информация на гражданите, всеки работен ден 
от 8:30 до 16:00 часа до 11.09.2023г.

Цената на комплекта тръжна документация е 12.00 
лв. с включен ДДС, платими в брой на касата на Об-
щината.

V. Условия за плащане на депозита: плащанията се 
извършват в български левове по банкова сметка на 
Община Камено – „ЮРОБАНК БЪЛГАРИЯ“ АД, IBAN: BG 40 
BPBI 7937 33 KA225801, ВIC: BPBIBGSF, или на касата в 
ЦУИГ на Община Камено. 

VI. Информация за имота, обект на търга, е изложена 
в общината и на интернет страницата на Община Камено 
– www.kameno.bg 

VII. Оглед на имота може да се извършва всеки рабо-

тен ден до 11.09.2023г. от 09:00 до 16:00 часа, с пред-
ставител на Общината, след представяне на платежен 
документ за закупена тръжна документация и предвари-
телна заявка.

VIII. УТВЪРЖДАВАМ следната тръжна документация: 
Заявление за участие – образец; 

Декларация, че участникът не е лишен от право да 
упражнява търговска дейност;

Декларация, че участникът не е обявен в несъстоятел-
ност; 

Декларация, че участникът е запознат с регламента за 
участие в търга; 

Декларация за оглед на имота; 
Декларация – съгласие за ползване на лични данни; 
Регламент за участие; 
Проект на договор за покупко-продажба; 
Решение на общински съвет; 
Препис от настоящата заповед;
Акт за общинска собственост;
Скица на недвижимия имот;
Наддавателно предложение – образец;
IX. Кандидатите следва да представят в запечатан, 

непрозрачен плик, върху който се посочват имената на 
физическото лице, ЕГН, съответно наименованието на 

търговеца, Единния идентификационен код (ЕИК), както 
и обекта, за който кандидатства. Документите се подават 
до 16:00 часа на 11.09.2023г. в Община Камено, като в 
запечатания плик се слагат следните задължителни до-
кументи за участие: 

– Заявление за участие;
– Документ за заплатен депозит за участие; 
– Документ за закупена тръжна документация; 
– Документи, установяващи самоличността на участ-

ника. Когато участникът е физическо лице се представя 
копие от лична карта. Когато участникът е юридическо 
лице се представя документ за регистрация или посоч-
ване на ЕИК по чл. 23 ЗТР. Допустимо е представяне на 
извадка от електронната страница на Търговския регис-
тър на Агенция по вписванията. 

– Декларация – 5 броя по образец; 
– Пълномощно с нотариална заверка на подписа, 

когато се участва чрез пълномощник. Копие от личната 
карта на пълномощника. 

X. При неявяване на кандидати, следващ търг ще се 
проведе на 19.09.2023г. от 10:30 часа. Закупуване на 
документи, внасяне на депозит и подаване на заявления 
за участие в повторния търг се извършва до 16:00 часа 
на 18.09.2023г., по реда указан в настоящата заповед.

Настоящата Заповед да се публикува в местен еже-
дневник, на страницата на Общината в интернет и да се 
обяви на видно място в общинската администрация в 
3-дневен срок от нейното издаване.

ЖЕЛЬО ВАРДУНСКИ / П /
Кмет на Община Камено
Заповедта е обявена на таблото за обяви на  

23.08.2023 год.

Д-р Антонио 
Душепеев 
(първият 
вляво) като 
председател 
на Постоянна-
та комисия по 
здравеопазване 
приема идеята 
на двамата 
си колеги, но е 
категоричен, 
че трябва да се 
знае откъде ще 
дойде финан-
сирането за 
дежурствата
ФОТО: 
ГЕОРГИ РУСИНОВ



Зимните полети до бургаското 
летище са под въпрос
ДОНА МИТЕВА

Голяма е вероятността 
през неактивния туристи-
чески сезон летище Бургас да 
остане отново само с една 
дестинация – тази до Лутън, 
Великобритания, три пъти 
седмично. Под въпрос са два-
та полета, за които се гово-
реше, че ще се превърнат в 
целогодишни – този до Тел 
Авив и другият до Катовице. 
Двете нискотарифни авио-
компании, които ги обслужват, 
искат драстично по-високи 
бюджети за маркетингова 
подкрепа.

Кметът Димитър Николов 
чрез председателя на ОбС 
поставя на обсъждане офер-
тите, представяйки факти-
те до председателите на 
Постоянната транспортна 
комисия и тази на туризма. 
В него се упоменава, че след 
проведените разговори са 
получени две конкретни 
предложения от Wizz Air и 
от Ryanair, но бюджетите, 
които определят за марке-
тингова подкрепа, са драс-
тично по-високи от предход-
ни години.

Ryanair за удължаване по-
летите до Краков и през 
зимата са поискали 200  000 
евро за ноември и декември и 
още 500 000 евро за месеците 
от октомври до март.

Wizz Air са заявили, че биха 

разгледали възможността да 
удължат обслужването на 
линията до Тел Авив, два 
пъти седмично, със самолет 
за 239 пътници срещу 350 000 
евро.

„Според екипа на „Фрапорт 
Туин Стар Еърпорт Менидж-
мънт“ АД са налице съмнения, 
че тези два маршрута биха 
били успешни и достатъчно 
атрактивни както за входящ, 
така и за изходящ трафик, 
тъй като осигуряват връз-
ката между две летища, без 
възможност за свързаност, 
каквато биха предоставили 
други авиокомпании и същест-
вува риск полетите по пред-
ложените маршрути през 
зимния период да не достиг-
нат висока натовареност. 
Експертите изразяват опа-
сение, че липсата на пътни-
копоток би могла да окаже 
негативен ефект върху це-
логодишните маршрути до 
летище Бургас“, пише в из-
ложението си кметът Нико-
лов.

Към недобрите факти той 
прибавя съвета на летищни-
те експерти да се обследва 
възможността вместо Кра-
ков, полетите на Ryanair да 
са до Варшава, летище „Мод-
лин“, защото там трафикът 
е по-интензивен. 

Въпросните оферти са 
изпратени до кметовете на 
общините Поморие, Несебър 

и Созопол, които са членове 
на Асоциация „Бургаски залив“.

„За да продължим прегово-
рите с авиокомпаниите, 
следва да получим становище 
от ресорните комисии на 
ОбС Бургас по отправените 
оферти, според което да 
прецизираме и размера на 
заложените средства за сти-
мулиране на полетите в 
Бюджет 2023“, завършва 
писмото градоначалникът.

В интервю за Bloomberg 
TV Bulgaria, излязло на 22 
август, д-р Франк Кванте – 
главният изпълнителен ди-
ректор на Fraport Bulgaria – 
компанията концесионер, 
казва: „Във Варна през зимата 
се развивахме наистина мно-
го добре. Използвахме същест-
вуващия потенциал доста 
добре и постигнахме най-
високия трафик в историята.

В Бургас не е така по реди-
ца причини и в това отно-
шение работим с Общината 
там. Но на двете летища 
ситуацията е различна. Тряб-
ва да го признаем.“

От пресцентъра на бурга-
ското летище отказаха ко-
ментар на този етап с мо-
тива, че зимната полетна 
програма и за Варна, и за 
Бургас ще бъде обявена през 
есента. 

Знае се, че се водят прего-
вори, но резултати от тях 
не се огласяват.
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Финанси. За Тел Авив и Краков авиокомпаниите искат много средства за маркетингова подкрепа

Д-р Франк Кванте в интервю за Bloomberg TV Bulgaria
ФОТО: ФБ (ПРЕСЦЕНТЪР „ФРАПОРТ ТУИН СТАР ЕЪРПОРТ МЕНИДЖМЪНТ“ АД)

Бургаското 
летище си 
остава тра-
диционно с 
изразен летен 
профил
ФОТО: СИЛВИЯ 
ШАТЪРОВА

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

19 каравани нарушите-
ли, паркирани в радиоак-
тивния залив Вромос, ус-
танови проверка от РУП 
– Созопол. Тя бе извършена 
по сигнал на Областна 
управа.

Караваните са в нару-
шение на Закона за устрой-
ството на Черноморското 
крайбрежие. 

Собствениците на 7 от 
караваните са получили 
разпореждане за премахва-
нето им. Останалите 12 
са в процес на изясняване, 
тъй като регистрацион-
ните номера са свалени и 
те са необитаеми.

„Тук стана малък град. 
Появяват се още от април. 
Сложили са си слънчеви 
батерии, оградили са около 
караваните, не може да се 
мине. Ако някой иска да 
дойде за ден на плаж, няма 
как“, обясняват местните.

Глобите се пишат за 
това, че се паркира и върху 
държавна собственост – 
дюни и морския плаж. 

Караванаджиите труд-
но могат да преценят дали 
нарушават ЗУЧК. Затова 

при нарушение те не се 
санкционират директно, 
а получават възможност 
сами да премахнат карава-
ните си, разясняват от 
полицията.

От Община Созопол, на 
чиято територия е и за-
ливът Вромос, се ангажи-
раха с поставяне на табе-
ли, които да указват 
зоните за безпрепятстве-
но паркиране и престоява-
не, както и тези, които са 
в нарушение. Макар от 
опит да се знае, че табели-
те изчезват много бързо.

Заливът Вромос, който 
е много примамлив за ту-
ристите, има славата на 
място, където не бива да 
се спира и плажува. От 
години се знае, че ради-
ационният фон е завишен 
заради хвостохранилище 
на съществуваща в мина-
лото мина за добив на мед. 
Шири се и конспиративна-
та теория, че умишлено 
се говори за завишение на 
радиационния фон, за да не 
ходят там хората на плаж, 
който е красив и див. На 
всичкото отгоре и безпла-
тен, и се стига много 
лесно до него.

На Вромос има  
дори знак за 
„Синя зоня“, 
други знаци, 
които да 
указват кое 
е позволено и 
кое – не все още 
няма
ФОТО: ЧФ

Повечето от караваните бяха без регистрационни номера

З А П О В Е Д № РД-09-655 /24.08.2023г.
гр. Камено

В изпълнение на Решение по т. 16 от Протокол № 41 от 27.04.2023г. 
на Общински съвет гр. Камено със Заповед № РД-09-588 от 08.08.2023г. 
на Кмета на Община Камено е открита процедура за провеждане на 
публичен търг с явно наддаване за избор на оператор на язовирна стена 
за възлагане стопанисването, поддръжката и експлоатацията на язовир в 
Община Камено чрез предоставянето му под наем за срок от 10 /десет/ 
години,  с начална тръжна цена – 1 460.00 лв.

Съгласно чл.77от Наредбата за реда за придобиване управление и разпо-
реждане с общински имоти (НРПУРОИ), Заповедта следва да се публикува 
в един местен ежедневник, на интернет адреса на Община Камено, както 
и да е обявена на видно място в сградата на Община Камено в 3-дневен 
срок от нейното обявяване. 

Заповедта е обявена на интернет адреса на Община Камено, както и 
в един местен ежедневник в 3-дневен срок, с което е спазено условието 
на чл. 77 от Наредбата за придобиване управление и разпореждане с 
общински имот (НРПУРОИ). 

Заповедта не е обявена на видно място в сградата на Общината в 3-дневния 
законов срок, с което се нарушава правото на публичност и прозрачност 
на обявения търг, както и правото на информация към гражданите. 

Отделно при подготовката на необходимите документи и регламент към 
тръжната документация са допуснати пропуски, които биха довели до 
опорочаване на тръжната процедура, водещи до съществено нарушение 
на административното производство.

Предвид изложеното и на основание чл. 44, ал.1, т. 1 и ал. 2 от ЗМСМА, 
във връзка с чл. 77 от НРПУРОИ

З А П О В Я Д В А М :  
1. ПРЕКРАТЯВАМ ТРЪЖНА ПРОЦЕДУРА за провеждане на публичен търг 

с явно наддаване за избор на оператор на язовирна стена за възлагане 
стопанисването, поддръжката и експлоатацията на язовир в Община Камено 
чрез предоставянето му под наем за срок от 10 /десет/ години,  с начална 
тръжна цена – 1 460.00 лв.

2. ОТМЕНЯМ Моя Заповед № РД-09-588/08.08.2023 година, с която е 
открита процедура за провеждане на публичен търг с явно наддаване за 
избор на оператор на язовирна стена, както следва:

-Недвижим имот- язовир, съставляващ имот с идентификатор 
73211.11.42 / № по предходен план 000009/ с площ 28.447 дка, на-
ходящ се в землището на с. Трояново, общ. Камено, обл. Бургас, при 
граници имоти с идентификатори 73211.11.33, 73211.11.44, 73211.67.105, 
73211.66.29, 73211.11.43, 73211.12.14, 73211.12.15, 73211.12.19, 
73211.11.37, 73211.11.11, 73211.11.41.

2. Да бъдат възстановени сумите за закупени тръжни документации, както 
и внесените депозити, ако има такива срещу представянето на оригинални 
фактури/ приходни квитанции. 

3. Незабавно да бъде преустановена продажбата на тръжна документация, 
както и събиране на депозити.

Препис от заповедта да се връчи на Директора на Дирекция „ОСПО“ 
при Община Камено, за сведение и изпълнение.

Заповедта да се обяви на сайта на Община Камено, да се публикува 
в местен ежедневник, и да бъде обявена на видно място в сградата на 
Община Камено в 3-дневен срок от нейното обявяване.

ЖЕЛЬО ВАРДУНСКИ /п/
Кмет на Община Камено

Проверка установи 19 каравани 
нарушители на плажа Вромос



Във връзка с насро-
чените местни 
избори за общински 

съветници и кметове на 
29 октомври 2023 г. кме-
тът Васил Едрев покани 
упълномощените пред-
ставители на парламен-
тарно представените 
партии и коалиции в 
49-о Народно събрание, 
на консултации за опре-
деляне състава на Об-
щинска избирателна 
комисия (ОИК) Айтос. 

В кабинета на кмета 
дойдоха представители 
на Коалиция ГЕРБ–СДС 
– Красимир Енчев и Пен-
чо Желев, на коалиция 
„Продължаваме промя-
ната–Демократична 
България“ – Георги Янев 
и Георги Стоев, партия 
„Възраждане“ – Борис 

Аладжов и Тодор Ангелов, 
партия „Движение за 
права и свободи“ – Юзджан 
Юмер, коалиция „БСП за 
България“ – Атанас Ма-
ринов, партия „Има 
такъв народ“ – Евгений 
Генчев.

Местните политици 
се споразумяха съставът 
на ОИК – Айтос да бъде 
от 11 членове. От Коа-
лиция ГЕРБ-СДС предло-
жиха за председател на 
ОИК досегашния шеф на 
комисията, юриста 
Силвия Желева. Никой 
от политическите ли-
дери не оспори правото 
на ГЕРБ–СДС да оглави 
комисията. Не беше 
оспорено и искането на 
партия „Има такъв на-
род“ да има зам.-предсе-
дател на ОИК. 

Спорът беше между 
две партии и една коа-
лиция – партия „Възраж-
дане“, партия „Движение 
за права и свободи“ и 
коалиция „БСП за Бълга-
рия“ – всички поискаха 
да имат свой секретар 
в общинската избира-
телна комисия. До края 
на консултациите не се 
стигна до компромиси 
– нямаше разбирателство 
кой да поеме длъжност-
та. 

В крайна сметка, пред-
седателят ще е на ГЕРБ–
СДС, ИТН ще има зам.-
председател, а ЦИК ще 
решава казуса с избора 
на секретар, измежду 
трима зам.-председате-
ли, предложени в прото-
кола от община Айтос.

НП

Три политически сили спорят за 
секретарското място в ОИК-Айтос
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ЦИК ще избира секретар измежду трима зам.-председатели 
на „Възраждане“, БСП и ДПС

Канят всички жители 
и гости на град Айтос, 
всички дарители на църк-
вата и приятели на 
града ни в двора на храм 
„Свети Димитър Солун-
ски“ на 26 август 2023 г. 
(събота). След църков-
ната служба, от 11.00 
часа ще бъде осветен и 
раздаден курбан за здра-
вето и благоденствието 
на айтоското граждан-
ство.

Всички граждани са 
поканени!

Община Айтос и Църковно 
настоятелство на храм 
„Св. Димитър“ – Айтос

На 22 август 
местните ли-
дери решават 

състава на 
ОИК – Айтос в 

кабинета на 
кмета Васил 

Едрев
ФОТО: 

ОБЩИНА АЙТОС

Коалиция 
ПП-ДБ нямаше 
претенции за 
ръководните 
длъжности в 
комисията

Бургаският 
представител 
на „Възражда-
не“ Борис Ала-
джов заяви, че 

няма да подпи-
ше протокола, 

докато не 
види, че срещу 
ПП „Възражда-
не“ е написана 

длъжността 
секретар

За Атанас 
Маринов от 
БСП е важно на 
секретарското 
място да бъде 
избран човек с 
опит. Юзджан 
Юмер пък беше 
категоричен, 
че секретарят 
трябва да е от 
ДПС
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БНТ готви филм за 
забележителностите на Айтос
Интересът на националната телевизия е провокиран от уникалния парк „Славеева река“

Екипът на предаването 
на БНТ за известни град-
ски забележителности 

„10 000 крачки“ от близо го-
дина проявява особен интерес 
към айтоския парк „Славеева 
река“. На 22 и 23 август БНТ 
с камера и репортери беше в 
Айтос, за да покаже на Бълга-
рия и извън пределите ѝ не 
само уникалния ни парк, но и 
всички градски забележител-
ности. 

Кметът Васил Едрев пред-
стави пред ТВ екипа Програ-
мата на Община Айтос за 
развитие на туризма 2020–2023 
г., приета с решение на Об-
щинския съвет. „Имаме 
ценни културно-исторически, 
архитектурни и природни 
забележителности, които са 
добра база за развитието на 
туризма. Но за да има разви-
тие, първото условие е из-
граждането и разширяването 

на техническата инфраструк-
тура, обслужваща туризма. 
Това е и целта на Програма 
2020–2023“, заяви градоначал-
никът. 

През последните години 
Община Айтос реализира 
немалко проекти в тази 
посока. Изцяло реновирани 
са двете спортни зали на град 
Айтос. Изпълняват се про-

екти за реновиране на чита-
лищни сгради и за обзавеж-
дане и оборудване на всички 
читалища на територията 
на общината. Полагат се 
грижи за зелената инфра-
структура с проекти по 
трансгранично сътрудни-
чество и по националната 
програма „За чиста околна 
среда“. Изграждат се нови 

детски площадки и зони за 
отдих, монтират се указа-
телни табели по екопъте-
ките до природните забеле-
жителности. Общинската 
администрация има проекти 
за подобряване на пътищата, 
които водят до конкретни 
туристически обекти. Ре-
новират се хижи и пътят 
до тях в курортната мест-

ност Къркатлъка край Айтос. 
По проект е изграден Посе-
тителски център в Етног-
рафския комплекс „Генгер“. 
В близост до комплекса 
туристическия интерес 
привлича скалният феномен 
„Трите братя“, отскоро в 
списъка на 100-те национал-
ни туристически обекта на 
България.

Освен парка със зоопарка, 
ловното стрелбище, язовира 
и многофункционалния кпор-
тен комплекс, на фокус във 
филма на БНТ ще са етног-
рафският комплекс „Генгер“, 
къщата музей „Петър Станев“, 
църквата „Св. Димитър“, 
„Казаните“ и други айтоски 
забележителности.

НП

З А П О В Е Д
№ РД-08-671

гр. Айтос, 22.08.2023г.

На основание чл.44, ал.1, т. 1 и ал.2 от ЗМСМА, 
чл.37и, ал.14 от ЗСПЗЗ, чл. 60, ал.1 и ал.3, във връзка 
с чл. 57, т.3 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество, 
във връзка с чл.11 от Наредбата за стопанисване, 
управление и разпореждане със земи от общинския 
поземлен фонд и в изпълнение на Решение на 
ОбС – Айтос №529/24.02.2023 г., обективирано в 
протокол № 42, т.5 от ДР

З А П О В Я Д В А М:
1. Откривам процедура за провеждане на публичен 

търг с явно наддаване за отдаване под наем за срок 
от 1 стопанска година (за стопанската 2023/2024г.) 
на останалите след разпределение свободни имо-
ти - пасища и мери от общинския поземлен фонд 
(Приложение №1), определени за индивидуално 
ползване, в който да бъдат допуснати до участие  
собственици на пасищни селскостопански животни, 
регистрирани в Интегрираната информационна сис-
тема на БАБХ и лица, които поемат задължение да 
поддържат пасищата и мерите в добро земеделско 
и екологично състояние.

2. Търгът да се проведе на 12.09.2023 год. от 
09:30 часа в малката заседателна зала  на Община 
Айтос, ул. “Цар Освободител” №3.

3. Началната тръжна цена (освободена достав-
ка съгл. чл. 45, ал. 1 от Закона за данъка върху 
добавената стойност) е определена с решение на 
ОбС – Айтос №529/24.02.2023 г., обективирано в 
протокол № 42, т.5 от ДР и посочена в Приложение 
№1, неразделна част от настоящата заповед. 

4. Определям стъпка на наддаване –10 % от 
началната тръжна цена на декар.

5. Определям депозит за участие в размер на  10 
% от началната тръжна цена за целия имот, вносими 
в брой в касата на Община Айтос, или по банков път 
по сметка на общината BG27BUIN95613300447527  
BIC: BUINBGSF при Алианц Банк България  в срок до 
12:00 часа на  11.09.2023г. При внасяне на депозит 
по банков път, средствата следва да са постъпили по 
сметка на общината до 12:00 часа на  11.09.2023г.

6. За обезпечаване изпълнението на задълженията 
по договора за наем, определям парична гаранция в 
размер на една годишна наемна вноска, достигната 
на търга, която се внася преди сключване на дого-
вора. Внесената парична гаранция, след изтичане 
на срока на договора се освобождава, като не се 
начислява лихва.

7. Утвърждавам тръжна документация за про-
веждането на търга:

- Копие от заповед за провеждане на публичен 
търг с явно наддаване

- Заявление за участие - приложение №2;
- Декларация за оглед на имота – приложение №3;

- Декларация за условията на търга и проекто-
договора – приложение №4;

- Декларация за съгласие за събиране, използване 
и обработване на лични данни – приложение №5;

- Тръжни условия
- Договор проект 
8. Тръжната документация е на стойност 5.00 лв. 

/пет лв./ без ДДС за всеки отделен имот  и може да 
се закупи в Центъра за административно обслужване 
/ЦАО/ на общината  до 16:00 часа на  08.09.2023 г. 

9. Документи за участие се приемат до 12:00 ч. 
на 11.09.2023г г., в ЦАО на общината. В запечатан, 
непрозрачен плик се поставят следните документи:

- Заявление за участие в търга - приложение №2;
- Документ за внесен депозит
- Документ  за закупена тръжна документация
- Декларация за оглед на имота – приложение №3;
- Декларация за условията на търга и проекто-

договора – приложение №4;
-Декларация за съгласие за събиране, използване 

и обработване на лични данни – приложение №5;
-Пълномощно с нотариална заверка на подписа 

конкретно за имота, предмет на търга, когато се 
участва чрез пълномощник. Допустимо е пълно-
мощното да не се постави в плика, а да се предаде 
на комисията на нейното заседание. На комисията 
се предоставя оригинал или заверено за вярност 
копие, като в този случай оригиналът се показва 
за сверка.

10. До участие в търга се допускат физически и 
юридически лица, собственици на пасищни селско-
стопански животни, регистрирани в Интегрираната 
информационна система на БАБХ и лица, които 
поемат задължение да поддържат пасищата и мерите 
в добро земеделско и екологично състояние. Върху 
плика, в който кандидатът е поставил необходимите 
документи за участие в търга, се записва обекта 
на търга, наименованието на кандидата и ако е 
юридическо лице се записва и ЕИК на фирмата.

11. Начин на плащане: в 14- дневен срок от 
влизане в сила на заповедта за спечелил участник, 
спечелилият кандидат следва да внесе един годишен 
наем и гаранция по изпълнение на договора в размер 
на една годишна наемна вноска, достигната на търга. 

12. Настоящата заповед да се обяви във в-к 
„Народен приятел”, Радиовъзел – гр.Айтос, сайта 
на община Айтос и на определените за целта места 
в сградата на съответното кметство и на информа-
ционното табло на общината.

Изпълнението на настоящата Заповед възлагам 
на отдел „Общинска собственост”.

Контрол по изпълнение на заповедта ще упраж-
нявам лично.

Допълнителна информация: кметството по 
местонахождение на имота и Община Айтос - тел. 
2-57-81 и 2-77-45

ВАСИЛ ЕДРЕВ
Кмет на Община Айтос

ОБЩИНА АЙТОС
ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ

С желание пред камерата на БНТ застанаха айтоски ученици, 
които бяха дошли да спортуват на поляната

На старта 
на снимки-

те за филма 
– ученици-
те и кме-

тът с обща 
снимка



Директори на четири училища 
искат дофинансиране на маломерни 

паралелки за учебната 2023/2024

III25 – 31 АВГУСТ 2023

Общинският съвет трябва да утвърди и функционирането на 
три смесени полудневни групи в селата

На предпоследното 
редовно заседание на 
Общински съвет – 

Айтос за мандат 2019–2023, 
кметът Васил Едрев ще 
иска от съветниците ре-
шение за дофинансиране на 
маломерните паралелки в 
училищата и функциони-
ране на маломерни групи в 
училищата и детските 
градини на територията 
на община Айтос за учеб-
ната 2023/2024 година. 

Докладни записки за до-
финансиране са изпратили 
директорите на ОУ „Свет-
лина“, с. Тополица, ОУ „Св. 
св. Кирил и Методий“, с. 

Карагеоргиево, ОУ „Христо 
Ботев“ с. Пирне и ОУ „Хрис-
то Ботев“, с. Мъглен. В 
училището в Тополица 
недостигът до норматива 
за минимален брой ученици 
е общо 19 – от І до V клас. 
В Карагеоргиево, в класове-
те от І до VІІ, за нормати-
ва не достигат 38 ученици, 
за училището в Пирне 
бройката е 7, а недостигът 
в Мъглен е от 12 ученици. 
Нормативът за минимален 
брой ученици е за І – ІV клас 
– 16 ученици, за V – ХІІ клас 
– 18 ученици. Общо в чети-
рите училища в населените 
места, недостигът е от 76 

ученици.
Докладни записки има и 

от директорите на ДГ 
„Пролет“, гр. Айтос, ДГ 
„Калина Малина“, гр. Айтос 
и ДГ „Радост“, гр. Айтос. 
Поради намаляване броя на 
децата във филиалите на 
тези детски градини в се-
лата, ОбС трябва да вземе 
решение за образуване на 
една смесена полудневна 
група в с. Поляново, една 
смесена полудневна група в 
с. Черна могила и една сме-
сена полудневна група в с. 
Черноград. Нормативът за 
минимален брой е 12 деца в 
самостоятелна група. 

Кметът Васил Едрев 
предлага при изготвяне на 
бюджета на община Айтос 
за 2024 година да се заложат 
необходимите средства за 
дофинансиране на мало-
мерните паралелки, съглас-
но представен списък на 
училищата за учебната 
2023/2024. Общинските 
съветници ще трябва да 
утвърдят и функциони-
рането на смесена полу-
дневна група с 6 деца в с. 
Поляново, с 10 деца в с. 
Черноград и със 7 деца в с. 
Черна могила за учебната 
2023/2024 година.

НП

П О К А Н А

Уважаеми дами и господа общински съветници,
Уважаеми господин кмет на Община Айтос,
С настоящата покана Ви уведомявам, че на основание 

чл.23, ал.4, т.1 от ЗМСМА и чл.31, ал.2, т.1 от ПОДОСВОА 
на Община Айтос, свиквам ЧЕТИРИДЕСЕТ И ОСМОТО 
ЗАСЕДАНИЕ на Общински съвет Айтос, което ще се про-
веде на 30.08.2023 г. /сряда/ от 9:30 ч. в заседателната 
зала на Община Айтос, при следния проект за 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д :
1. Докладна записка с вх.№ ОбС-261/10.08.2023 г. от 

Стоян Стоянов – председател на Временна комисия за 
провеждане на процедурата по избор на съдебни заседа-
тели за Районен съд Айтос, мандат 2024-2027 г., избрана 
с реш.№561/28.04.2023 г., пр.№44 на Общински съвет 
Айтос, относно предложение за избор на 15 /петнадесет/ 
съдебни заседатели за Районен съд Айтос, мандат 2024-
2027 г.

2. Докладна записка с вх.№ ОбС-270/16.08.2023 г. от 
Красимир Енчев – председател на Общински съвет Айтос, 
относно вземане на решение за даване съгласие, директо-
рът на СУ „Никола Й. Вапцаров” гр.Айтос да учреди безвъз-
мездно право на ползване на „Айтос-Автотранспорт” ЕООД 
върху МПС – автобус – 2 броя.

3. Докладна записка с вх.№ ОбС-271/17.08.2023 г. от 
Васил Едрев – кмет на Община Айтос, относно кандидат-
стване на Община Айтос с Предложение за изпълнение на 

инвестиция по процедура BG-RRP-8.013„Екологосъобразна 
мобилност“ с финансиране от Механизма за възстановя-
ване и устойчивост в изпълнение на инвестиция C8.I7 
„Екологосъобразна мобилност – пилотна схема за под-
крепа на устойчивата градска мобилност“ на Плана за 
възстановяване и устойчивост (ПВУ) на Република Бълга-
рия.

4. Докладна записка с вх.№ ОбС-278/22.08.2023 г. от 
Васил Едрев – кмет на Община Айтос, относно кандидат-
стване с Концепция за интегрирани териториални инвес-
тиции по процедура BG16FFPR003-2.001 „Концепции за 
интегрирани териториални инвестиции (ИТИ)“ по Програма 
„Развитие на регионите“ 2021-2027.

5. Предложение с вх.№ ОбС-275/21.08.2023 г. от Васил 
Едрев – кмет на Община Айтос, относно приемане на бю-
джета на Община Айтос за 2023 г.

6. Предложение с вх.№ ОбС-277/22.08.2023 г. от 
Красимир Енчев – председател на Общински съвет Айтос, 
относно определяне на основните месечни заплати на 
Кмета на общината и кметовете на кметства.

7. Докладна записка с вх.№ ОбС-276/22.08.2023 г. от 
Васил Едрев – кмет на Община Айтос, относно утвържда-

ване на управител на общинско търговско дружество 
„Авицена” ЕООД – гр.Айтос. 

8. Предложение с вх.№ ОбС-250/24.07.2023 г. от Васил 
Едрев – кмет на Община Айтос, относно упълномощаване 
на представител на община Айтос за участие в редовно 
присъствено заседание на общо събрание на Асоциация 
по ВиК на обособена територия, обслужвана от „Водоснаб-
дяване и канализация“ ЕАД гр.Бургас и определяне на 
позиция и мандат по решенията, които следва да се вземат.

9. Предложение с вх.№ ОбС-259/04.08.2023 г. от Васил 
Едрев – кмет на Община Айтос, относно приемане на ре-
шение за дофинансиране на маломерни паралелки в учи-
лищата и функциониране на маломерни групи в училищата 
и детските градини на територията на община Айтос за 
учебната 2023/2024 година.

10. Докладна записка с вх.№ ОбС-265/11.08.2023 г. от 
Васил Едрев – кмет на Община Айтос, относно издаване на 
разрешително за ползване на воден обект - язовири и 
микроязовири – публична общинска собственост.

11. Докладна записка с вх.№ ОбС-262/11.08.2023 г. от 
Васил Едрев – кмет на Община Айтос, относно предоста-
вяне на безвъзмездно право на ползване върху част от 

недвижим имот – частна общинска собственост, предста-
вляваща помещение с площ 9 кв.м, на първия етаж, вдясно 
от входа в сграда „Здравна служба” с.Съдиево, находяща 
се в УПИ II в кв.20 по плана на с.Съдиево, община Айтос в 
полза на „Български пощи” ЕАД.

12. Докладна записка с вх.№ ОбС-267/15.08.2023 г. от 
Мариана Димова – зам.кмет на Община Айтос, относно 
прекратяване на съсобственост между Община Айтос и 
физически лица в УПИ ХI-540, кв.149 по плана на гр. Айтос, 
с адрес гр. Айтос, ул.“Неофит Рилски“ №21.

13. Докладна записка с вх.№ ОбС-263/11.08.2023 г. от 
Васил Едрев – кмет на Община Айтос, относно прекратя-
ване на съсобственост между Община Айтос и физически 
лица в УПИ II-51, кв.18 по плана на с.Лясково, община 
Айтос.

14. Докладна записка с вх.№ ОбС-264/11.08.2023 г. от 
Васил Едрев – кмет на Община Айтос, относно прекратя-
ване на съсобственост между Община Айтос и физически 
лица в УПИ I-51, кв.18 по плана на с.Лясково, община 
Айтос.

15. Докладна записка с вх.№ ОбС-268/15.08.2023 г. от 
Васил Едрев – кмет на Община Айтос, относно продажба 
на недвижими имоти – частна общинска собственост, 
представляващи УПИ I и УПИ II в кв.2 по плана на с.Съдиево, 
чрез провеждане на публичeн търг с явно наддаване.

16. Питания.

КРАСИМИР ЕНЧЕВ
Председател на Общински съвет Айтос

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
АЙТОС

„АЙТОС - АВТОТРАНСПОРТ” 
ЕООД

ЕИК 812108739, ДДС № BG812108739
ГР.АЙТОС, УЛ. „КАРАГЕОРГИЕВСКО ШОСЕ”, 

№ 1,
ТЕЛ: 0558/ 2 20 10, 

E-MAIL: aytos_avtotransport@abv.bg

ОБЯВА
На основание чл. 53 от Наредбата за 

реда и условията за упражняване правата 
на Община Айтос в търговските дружества 
с общинско участие в капитала,в граждан-
ски дружества и сдружения с нестопанска 
цел, „Айтос-Автотранспорт“ЕООД открива 
процедура за провеждане на публичен търг 
с явно наддаване за отдаване под наем 
за срок от 3(три) години на:

1.  Обособени части от „Автогара“ – гр. 
Айтос:

1.1.Три гишета с площ 4.00 кв.м., с 
номера 1, 2 и 4, намиращи  се в чакалнята 
на Автогара – гр. Айтос, при първоначална 
месечна цена в размер на 33.60 лв.( три-
десет и три лв.и шестдесет стотинки), без 
ДДС за всяко едно поотделно. Депозит за 
участие в процедурата  - 10% от началната 
тръжна цена без ДДС или 3.36 лв.(три лв. 
и тридесет и шест стотинки).Стъпка за 
наддаване 3,00 лв.(три лв) без ДДС;

1.2. Четири гишета, всяко с площ 7.60 
кв.м., с номера 5, 6, 7 и 8, намиращи се в 
чакалнята на Автогара – гр. Айтос, при 
първоначална месечна цена в размер на 
63.84 лв.( шестдесет и три лв. и осемдесет 

и четири стотинки), без ДДС за всяко едно 
поотделно. Депозит за участие в процеду-
рата - 10% от началната тръжна цена без 
ДДС или 6.38 лв.(шест лв. и тридесет и 
осем стотинки). Стъпка за наддаване 6,00 
лв.(шест лв) без ДДС;

2. Обект „Павилион за хранителни 
стоки“ (бивш магазин за хранителни стоки), 
представляващ сграда с обща площ 130 
кв.м., находящ се в УПИ №1626 в кв. 263 
от плана на гр. Айтос, при първоначална 
цена 351,00 лв (триста петдесет и един лв.), 
без ДДС. Депозит за участие в процедура-
та – 10 % от началната тръжна цена без 
ДДС или 35,10 лв. (тридесет и пет лв. и 
десет стотинки). Стъпка за наддаване 35,00 
лв. (тридесет и пет лв.).

Търгът ще се проведе на 14.09.2023 г. 
от  10.00 ч. в малката заседателна зала на 
Община Айтос, а при един кандидат -  на 
14.09.2023 г. от 12:00 ч. в малката засе-
дателна зала на Община Айтос, съгл. чл. 
75, ал.2 от  Наредбата за реда и условията 
за упражняване правата на Община Айтос 
в търговските дружества с общинско 
участие в капитала,в граждански дружества 
и сдружения с нестопанска цел.

Тръжната документация е на стойност 
40 лв. без ДДС, която се закупува до 16.00ч. 
на 12.09.2023г. в касата на „Айтос – 
Автотранспорт“ЕООД.

Допълнителна информация на тел.: 
0558/2 20 10 или в „Айтос-Автотранспорт“ЕООД.

инж. Койчо Пенчев
Управител на „Айтос – Автотранс-
порт“ ЕООД

„Айтос Автотранспорт“ 
ЕООД - гр. Айтос

СЪОБЩЕНИЕ 

ЗА ПЪТУВАЩИТЕ 
С АВТОБУСИТЕ НА „АЙТОС 
АВТОТРАНСПОРТ“ ЕООД

В ПОСОКА БУРГАС-АЙТОС

Заради ВиК ремонти под Коо-
перативния пазар в град Айтос, 
от 23 август 2023 г. /сряда/, 
автобусите на „Айтос Автотранс-
порт“ ЕООД в посока Бургас - 
Айтос са с променен маршрут:

Първа спирка в Айтос - Бивш 
магазин „Перла“, на кръстовище-
то на улиците „Славянска“ и 
„Васил Левски“.

Втора спирка - Колелото
Последна спирка - Автогара 

Айтос.

В посока Айтос - Бургас в 
маршрута на автобусите на 
общинското транспортно 
дружество НЯМА ПРОМЯНА.

С благодарност към ЗК „Сила“, 
Пирне

Миналата година по това време 
ме поканиха в ЗК „Сила“, с. Пирне 
да си взема рентата за земите. 
Точно след една година, пак съм там 
да взема поредната рента. Касиер-
ката ми се зарадва и призна, че 
цяла година ме търсят за едни 50 
лв. Преди година, когато съм полу-
чавал парите, 50 лв. от тях оста-
нали на бюрото ѝ. Споделила с 
председателя на ЗК и цяла година 
пазили тези 50 лв., за да ми ги дадат.

Искам да изкажа благодарност-

та си към председателя на ЗК 
„Сила“, с. Пирне Райко Иванов и 
касиерката Спаска Гаджова, която 
раздава рентата, за това, че мои-
те 50 лв. са ги пазили цяла година. 
Възхитен съм от тях. Искам за 
честността на тези хора да чуе 
цялото село и целият Айтос. Ми-
слех, че такива хора няма. Чудя се 
как са останали все още толкова 
добри и сърдечни хора като тях. 
И не става въпрос за 50 лв., а за 
това, че една година са пазили па-
рите, за да ми ги върнат. 

С благодарност и поклон: Паскал 
Делчев Поборников, гр. Айтос

Мислех, че такива хора няма...

Село Пирне
ФОТО: НП
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Искреното детско желание е да вдъхне живот и надежда

8-годишната Моника от Айтос отряза 
косите си, дари ги на онкоболно дете
8-годишната Моника от 

Айтос дари прекрасните си 
коси, за да зарадва онкоболно 
дете. Само на 8 години е, но 
разказва какви са мотивите 
за този благороден жест – 
двама особено близки за нея 
хора са с тежката диагноза.

„Исках да направя подарък 
за едно болно дете, което 
има нужда от косичка“, не-
принудено разказва 8-годиш-
ното момиченце. Моника не 
познава детето, което ще 
носи перука с нейните коси, 
но ни просълзява с искрената 
си любов към него и с жела-
нието след време да го срещ-
не и да го прегърне. „Вярвам, 
че детето ще пожелае да се 
срещне с мен“, уверено е 
момиченцето.

Наесен Моника Христова 
Маринчева ще бъде в ІІІ клас 
на СУ „Никола Вапцаров“. 
Връстниците ѝ в Айтос 
вече я познават с многото 
ѝ таланти – пее, танцува, 
рецитира, мажоретка е в 
състава на училището, от-
личничка. Голямата ѝ страст 
е спортната акробатика. 
Тренира и се състезава в 
Клуба по спортна акроба-

тика „Ейнджълс“. Част е от 
вида двойка жени с треньор 
Дида Грудева.

С майка си, преподавател-
ката по български език и 
литература Весела Захариева, 
Моника задълбочено проуч-
вала в интернет къде и как 
можеш да дариш косите си, 
за да усмихнеш едно болно 
дете. Открили такъв център 
във Варна.

На 15 юни на фризьор 

отишла сама. Изненадала и 
фризьорката, и майка си, 
върнала се вкъщи с торбич-
ка, в която грижливо била 
поставена дългата ѝ опашка. 
Нямала търпение да изпратят 
пратката с отрязаните 
коси. 

Фризьорката се казва 
Роси, била съпричастна към 
жеста. „Много беше внима-
телна, подстрига ме късо. 
Сега косата ми е по-дълга“, 

обяснява малкото момичен-
це с отрязаните дълги коси. 
Оказа се, че още пет добро-
волки трябва да направят 
дарение за каузата, за да 
бъде изработена една перука 
от естествени коси. И Мо-
ника вярва, че ще се намерят 
още добри хора, които са 
готови да дават от себе си, 
за да правят други щастли-
ви.

Без суетата, присъща на 

дамите от всички възрасти, 
Моника дари не просто 
косите, а искреното си 
детско желание да вдъхне 
живот и надежда на онова 
непознато дете, което ще 

забрави болестта и ще се 
усмихне под перуката. Нес-
лучайно древните са казали, 
че в косите се крие част от 
душата.

НП

На 15 август, на Голяма 
Богородица, със Света ли-
тургия осветиха параклиса 
„Св. Успение Богородично“ 
на разклона за село Пирне. 
Освета извършиха Негово 
Преосвещенство Агато-
полският епископ Йеротей 
и енорийски свещеник Ромил 
Георгиев. Първата служба 
в новия параклис събра де-
сетки миряни и гости, 
които бяха благословени 
от епископа.

Параклисът е съграден 
от фамилия Ерген, сочи 
надпис на паметна плоча 
до входа. Семейство Ерген 
живее в Белгия, съпругата 
е с български корен. Пре-
красните стенописи са 
дело на зографите Светла 

Василева и Йордан Иванов, 
които са изографисали 
десетки храмове у нас, сред 
които Бачковския и Тро-

янския манастир. 
„С благодарност към 

фамилия Ерген! Параклисът 
ще осветява пътя на всеки, 

който минава покрай него“, 
каза в словото си при осве-
щаването епископ Йеротей.

НП

Осветиха параклиса „Св. Успение 
Богородично“ на разклона за село Пирне

Децата на Айтос 
от 5 до 15 години 
получиха специална 
покана от Народно 
читалище „Васил 
Левски 1869“ за вълну-
ваща среща с артисти 
от Държавен куклен 
театър гр. Русе. Твор-
ческата среща беше с 
актьорите Радинела 
Тотева и айтозлията 
Мартин Пашов, кой-
то от ранна възраст 
се изявява на сцената 
на айтоското чита-
лище като артист и 
танцьор.

От талантите на 
Русенския куклен 
театър айтоските 
малчугани научиха кои 
са основните видове 
кукли, какви са различ-
ните начини за тях-
ното задвижване и 
ролята на артиста-
кукловод. Срещата с 
кукленото изкуство 
беше на 21 август в 
салона на читалището.

НП

Децата на Айтос 
надникнаха зад завесите 
на кукления театър

Мартин Пашов в роля

И Радинела Тотева готова да по-
каже на айтоските деца своите 
кукли

Все още с дълги коси. Моника и партньор-
ката ѝ – женската двойка на „Ейнджълс“

На квадрата, на поредното състезание по спортна акробатика

С Мажоретния състав на СУ „Никола Вапцаров“

Десетки миряни 
дойдоха на пър-

вата служба

Ктиторите сем. Ерген Негово Преосвещенство Агатополският епископ Йеротей и 
енорийски свещеник Ромил Георгиев по време на службата

Два месеца след като отряза косите си
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Аз не съм отишъл в СДС, 
аз се върнах там

Иво Баев, председател на СДС – Бургас:

-н Баев, в началото на  тази 
година направихте „полити-
чески трансфер“ – от ДСБ 
преминахте в СДС, станахте 
и председател на структу-
рата в Бургас. Коя беше 
причината?

– Това решение тлееше 
отдавна в мен. Причината е, 
че ДСБ се превърна в капсули-
рана партия и с ръководство, 
на което не му е приятно да 
има различни мнения и излезе 
извън интересите на членове-
те по места. София е приори-
тет на всяка партия. Години 
наред ръководството на ДСБ 
не идваше по региони, не гово-
реше с членовете си, не пред-
ставяше определени полити-
ки, никой да не обръщаше 
внимание на местните поли-
тики. 

Листите се правят в София 
и се спускат като заповед, 
това не мога да го приема. 
Допускам, че и в много други 
партии е така, аз съм устроен 
демократично и мисля, че 
мнението на активисти и 
симпатизанти трябва да се 
чува. Те ме питаха: „Няма ли 
да дойде някой от централата, 
да говорим, да се видим?“. Как-
вото и да им кажа аз, е едно, 
друго е когато дойдат хора от 
София. Много е важна тази 
връзка между партийна цен-
трала и местни организации и 
когато тя започне да се къса, 
местните организации губят 
почва под краката си и не вър-
шат добре работата си. Пар-
тийната работа е като биз-
неса, има една централа, 
където е високото ръководство 
с мениджмънт, и всичко оста-
нало са малки фабрики. Ако 
ръководителите им не усещат 
връзката с големия мениджмънт, 
продукта не го бива. Напускай-
ки ДСБ, оставам с много прия-
тели там, аз нямам конфликт, 
но не мога да изтърпя да бъда 
на събрание като на БКП, къ-
дето се говори с лозунги. Гене-
ралът се обгради с група слага-
чи, които скоро ще се обявят 
против него, хора меркантил-
ни и с лични амбиции. След едно-
две събрания си казах, че не ми 
е мястото в такава партия.

– Не е ли подобна ситуа-
цията и при СДС?

– Много хора казват, че съм 
отишъл в СДС. Не, аз се върнах 
в СДС. За мен това е истината, 
аз не мога да отида някъде. Един 
местен политик ме нарече 
„политически номад“, аз съм 
тръгнал от СДС още от 1989 
година, когато СДС беше дви-
жение, заедно с баща ми, който 
беше депутат във ВНС. Бях 
част от Координационния 
съвет на СДС доста години, 
много преди да бъде партия, 
без да съм член. През 2001 годи-
на бях кандидат за депутат 
от ОДС. Аз имам дълга история 
с тази партия, когато напуснах 
СДС беше защото последвах 
Иван Костов. За мен той е един 
от малкото световни лидери. 
Лидерството е специална ра-
бота. ДСБ загуби един лидер и 
до днес няма такъв. Аз имам, 
така да се каже приемственост 
в семейството ми относно 
политическа ангажираност и 

ИВО БАЕВ                                         
ФОТО: АРХИВ ЧФ

Г
дейност в обществена полза. 
Баща ми беше изкючително 
активен и ангажиран първо с 
клубовете за гласност и демо-
крация и после със СДС. Него-
вата полтическа позиция беше 
продължена с едно достойно 
участие в VII Велико народно 
събрание. Длъжен съм да про-
дължа тази традиция в семей-
ството ми за политическа 
активност. Впрочем, това е 
нещо, с което мога да се гордея 
и от още по-минали времена, 
защото моят род по майчина 
линия е медвенският род Да-
лакчиеви и мой братовчед през 
няколко поколения е Захари 
Стоянов. Вярвам, че поне една 
прашинка да съм взел от това 
семейно наследство, ще мога 
да бъда полезен в обществена 
работа.

– Кои са в момента СДС в 
Бургас?

– Има голяма група от ста-
ри седесари, които искам да 
видя отново и да привлека за 
каузата. Говорил съм с някои 
от тях, казаха ми, че няколко 
души просто са приватизира-
ли организацията тук за свои 
лични интереси. Познавам 
тези хора, не ги съдя, никакви 
конфликти не търся и съм с 
протегната ръка към всички. 
Има немалка група седесари, 
които съществуват и трябва 
да бъдат приобщени, по-точ-
но върнати към живота на 
организацията. Изобщо не се 

съмнявам в тяхната лоялност 
и праволинейност, абсолютно 
даже съм сигурен как те про-
дължават да подкрепят СДС, 
независимо има ли формално 
организация, или няма. Ние 
направихме в Бургас събрание 
да се преучреди организацията, 
защото цялата е била изклю-
чена заради неплащане на 
членски внос. По устав във 
всяка партия е така. Непла-
щането води до самоизключ-
ване. Но не гледам назад, как-
вото е решило националното 
ръководство, го приемам и 
погледът и намеренията ми са 
устремени напред. Има назна-
чен областен координатор, 
той е Емил Кючуков – един 
почтен, активен човек, който 
се отдаде изцяло на тази не-
благодарна работа да обикаля 
цялата област и възстановя-
ва структурите. Проведохме 
събрание, избрали сме местно 
ръководство и искаме да въз-
становим тази организация с 
широкия ѝ членски състав и 
симпатизанти.

СДС е кауза, много приказки 
чух против мен, след като за-
явих членството си в СДС. 
Тези хора не знаят, че моята 
политическа кариера е започ-
нала от СДС и когато съм бил 
активен, те са били на по 17-18 
години и тепърва са се ориен-
тирали политически. Допускам, 
че те са влезли в СДС вероятно  
след 2000 година. Един от тези 

хора, който изсипа куп излиш-
ни приказки срещу мен, е роден 
около 90-а година, той е бил 
бебе, когато съм бил в СДС, а 
когато съм бил кандидат за 
депутат, е бил на 10 години. 
Ако бях на мястото на тези 
хора, щях да ги потърся лично, 
да говорим, да мислим заедно 
за бъдещето на организация-
та, а не през социални мрежи 
и медии да сипят кал. Не ги 
осъждам за това, не търся 
конфликт, но си затвориха 
вратата към мен с това от-
ношение. Виждам обаче, че 
много бързо се ориентираха 

към други политически форма-
ти, въпреки демонстрираната 
свързаност със СДС. Но това 
са единици. Мнозинството 
седесари, които познавам в 
Бургас си остават лоялни на 
тази кауза. На тези, които ме 
ме упрекват за това, че съм 
променил партийната си при-
надлежност, мога да отговоря 
с думите на Чърчил, че „Който 
не може да се променя, той не 
може да върви напред!“.

– Един от упреците на 
опонентите Ви е, че с този 
съюз с ГЕРБ СДС губи иден-
тичност. Как ще работите, 
за да има лице тук, в Бургас 
организацията?

– СДС е абревиатура, пар-
тията е само едно юридическо 
лице, което обаче се персони-
фицира от конкретни личности, 
от членове и симпатизанти. 
Ако говорим в национален мащаб, 
спаднало е влиянието на пар-
тията, но идентичността са 
хората. В Бургас хората ме 
познават, партиите са хората 
и лидерите. Имам вътрешно 
усещане, че мога да бъда водач 
и да убеждавам хората за опре-
делена кауза. Да си лидер е 
вдъхновение, не е проста рабо-
та това. Много е важно да имаш 
лице и идентичност, да се знае 
къде си. С ГЕРБ имаме общи 
политики, националното ръко-
водство е решило така още 
преди време. СДС е първият ми 
политически ангажимент в 
живота. Сигурно има и някаква 
романтика в завръщането ми, 
защото баща ми е бил в СДС и 
аз не мога да се отрека от това 
наследство. Имах страхотно-
то щастие да се запозная с ле-
гендарни политици, които 
бяха във ВНС. Бях приятел с 
Йордан Соколов, Йордан Шко-
лагерски, Петър Корнажев, 
Филип Димитров, запознах се с 
Петър Дертлиев. Тези неща 
надделяха, когато ме поканиха 
отново в СДС и си казах: „Мяс-
тото ми е там“. Можех да си 
гледам работата, аз съм адвокат 
40 години, но някой трябва да 

върши партийната работа. 
Лесно е да бъдеш опозиционер, 
негативист, хейтър и да сто-
иш настрана. Имам амбицията 
да продължа работата в Об-
щинския съвет. От 51 души 
колко са юристите в него – 
двама, трима?! В един орган на 
управление не е хубаво да няма 
юристи. 

Следвам много стриктно 
една поука от Стефан Кон-
стантинов – мой приятел, 
адвокат и областен управител, 
човек, с когото започнах да 
работя в СДС. Той казваше: 
„Не е хубаво да си злопаметен, 
но още по-лошо е да си безпа-
метен“. 

Напуснах СДС и активната 
ми работа там, защото се 
появиха хора, които търсеха 
само лична изгода, дойдоха 
хора като доносника на ДС 
Берч, като Венци Чамурджиев 
и др., след което аз и баща ми 
буквално избягахме, защото с 
тези хора просто нормална 
комуникация не е възможна. За 
жалост още от най-ранните 
години в СДС и другите ново-
създадени граждански движения 
и партии се вмъкнаха много 
нечисти хора и цяла кохорта 
агенти на ДС.  Но в Бургас 
всички се познаваме и добре 
знаем кой колко струва. Впро-
чем, сега се сещам, че в тези 
години в СДС-Бургас беше ак-
тивен Йордан Цонев, когото 
сега всички плюят заради по-
литическата му преориента-
ция, но за разлика от много 
други, не зная той да е бил 
доносник на ДС и вероятно 
неслучайно бе част от екипа 
на Иван Костов.

– Къде се виждате в лис-
тата на ГЕРБ – СДС за пред-
стоящия вот?

– Още е рано да се говори. 
Правим подбор на хора, които 
да предложим. Имаме чудесна 
комуникация с ръководството 
на ГЕРБ в Бургас.

– Имате ли яснота кои ще 
са коалиционните места за 
СДС?

– Не, нямаме още решения. 
Разчитаме на добрата кому-
никация, взаимно уважение и 
политическо единомислие. 
Водим разговори. Ще излъчим 
група от хора, надяваме се да 
има няколко избираеми места 
за СДС.

– Вие се виждате като 
част от следващия ОбС?

– Имам тази амбиция. Това 
беше един от мотивите да 
продължа да бъда политически 
активен, и то именно в СДС, 
от където съм започнал поли-
тическата си кариера. Мисля, 
че мога да бъда полезен с дъл-
гогодишната си юридическа 
практика, да допринеса в об-
щата работа за просперитета 
на родния ми град.

– Кои са онези битки, 
които сте спечелили през 
този мандат на Общинския 
съвет и когато отидете на 
предизборни срещи, ще да-
вате като пример за свой 
успех?

– Не ми е в стила да се хваля 
със свършена работа. Каквото 
съм правил, е било за доброто 
на града и гражданите на Бур-
гас и не ми е присъщо да се удрям 
в гърдите с каквито и да са 
успехи в работата. Това, което 
правим в Общинския съвет, 
никога не е свършено от един 
съветник, а е плод на екипна 
работа, резултат от колек-
тивен принос. Аз съм тясно 
ангажиран с върховенството 
на закона като приоритет в 
политиката, ако искаме да 
имаме правова държава и ред. 
През тези четири години ос-
новната ми задача е била да 
внимавам къде може да се 
престъпи закона и да не бъда 
безучастен, ако някакави ре-
шения противоречат на прав-
ни разпоредби. Особено важно 
оше от първия ми ден като 
общински съветник е било да 
бъда изключително бдителен 
по отношение на харченето 
на публични средства. 

Продължава на стр. 12

„
Моята 
партия е 
Бургас, 
после – 
Всичко 
останало

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

ИНТЕРВЮ
 Иво Баев е роден през 1957 г. в Бургас, завършва право 
в СУ „Климент Охридски“ през 1982 г., има почти 40 
години адвокатска практика, през периода 1989 – 1994 г. 
основава първото адвокатско дружество в страната 
„Краев, Костов и Баев“. През 1994 г. създава и управлява 
адвокатското дружество „Иво Баев и Партньори“.
 Покрай баща си – известния бургаски художник 
Георги Баев, който бе депутат във Великото Народно 
събрание, се ангажира с политика и обществена 
дейност още в първите години на демокрацията. 
 От 1989 до към 1995 г. активно е ангажиран в СДС 
– Бургас и със съдействие в Координационния съвет на 
СДС – Бургас, през 2001 г. е кандидат за депутат от 
ОДС, учредител е на ПП „Демократи за силна България“. 
 От 2017 г. до януари 2023 е председател на общинска-
та структура на ДСБ за Бургас.
 През 2017 г. е кандидат за депутат от листата на 
коалиция „Нова Република“, където бе на второ място.
 През 2019 г. е кандидат за кмет и стана общински 
съветник от коалиция „Демократична България – обе-
динение. Председател е на Правната комисия в 
настоящия Общински съвет.
 На изборите през октомври 2022 г. отново бе 
кандидат за народен представител. 
 В началото на януари тази година напусна ДСБ и 
стана общински лидер на СДС – Бургас.



СИЛВИЯ ШАТЪРОВА 
ДОНА МИТЕВА

Черноморските кметове в 
Бургаска област се оказаха 
скромни откъм имоти и со-
лидни банкови сметки. Мал-
цина са тези, които имат 
влогове, къщи, земи. Повечето 
от тях са декларирали пари 
само от заплати. Това показ-
ва проверка на „Черноморски 
фар“ в имотните им деклара-
ции, публикувани на сайта на 
антикорупционната комисия 
(КПКОНПИ).

През изминалата седмица 
ви информирахме за имотно-
то състояние на депутати и 
общински съветници.

Кметът на Бургас Димитър 
Николов е с по-малко спестя-
вания от своите колеги във 
Варна. В кеш той има едва 
30 020 лв., а в банката – само 
6939. По-богати се оказват 
зам.-кметът Красимир Стой-
чев и шефката на Общинския 
съвет в Бургас Севдалина 
Турманова. Заедно със съпру-
гата си Стойчев има по вло-
гове близо 300 000 лв., които 
са дошли от заплати и диви-
денти. Семейството на 
Турманова разполага в брой с 
30 000 лева, а по сметки държи 
над 305 000 лева, за нея писахме.

На юг, в Созопол кметът 
Тихомир Янакиев притежава 
къща с двор и гараж, придобит 
през 2007 година чрез дарение. 
През 2021 година съпругата 

му също е придобила къща с 
двор и гараж отново чрез 
дарение.

Янакиев има влог от запла-
та в размер на 23  000 лева, 
изплаща и ипотека от 25 300 
лева, както и лизинг, прите-
жава и автомобил „Пежо“, 
закупен на лизинг през 2021 
година.

Съпругата му има 50% от 
кораб „Магелан“ за разходки, 
който е в дружеството „Ма-
гелан Созопол“ ООД. 

Годишната данъчна основа 
от трудовите доходи на 
Янакиев е 47 463 лева. Янакиев 
е бил на екскурзия в чужбина 
като подарък за юбилея му.

Колегата му от съседната 
община Приморско – Димитър 
Германов, е декларирал, че има 
мотоциклет „Ямаха“, който е 
продал, съпругата му Гинка 

Германова е получила 64  000 
лева като наследство и над 
20 000 лева от заплата. Отно-
во тя влага заплатата си в 
банка и е в размер на 20 518 лв.

62 658 лева е декларирал от 
трудови доходи Германов. 
16 140 – съпругата му.

Община Несебър се слави 
като една от най-богатите 
административни единици в 
страната. Заслуга за това има 
к.к. Слънчев бряг.

Декларацията на кмета 
Николай Димитров показва 
унисон, което ще рече, че 
богата община се управлява 
от имотен кмет.

Той е декларирал къща с 
разгъната площ от 370 кв. м, 
обявена като реализирано 
право на строеж, и още една 
в китното село Козница, с 50 
кв.м разгъната площ, придо-

бита чрез покупко-продажба.
Несебърският кмет има и 

нива – три декара в Равда.
През предходната година 

той е извършил безвъзмездно 
прехвърляне на имот – къща 
на съпругата си. Спестявани-
ята на семейство Димитрови 
са на съпругата и възлизат на 
29 500 лв. Самият Димитров 
има вложения в пенсионен 
фонд 23 347 лв.

Съпругата му притежава 
на 100% дружествата с огра-
ничена отговорност „Никол 
008“ ЕООД, „Бисер“ ЕООД и 
„Гем куалити про“.

Годишният доход на несе-
бърския кмет е 69  839, а на 
съпругата му 48 000 лв. Дама-
та има още 256  057 лв. от 
друга стопанска дейност, а 
Димитров – 25  200 лв. от 
наеми. 

Дивидентите на семей-
ството възлизат на 40 000 лв.

Поморийският му колега 
Иван Алексиев е далеч по-скро-
мен. Той е декларирал лек ав-
томобил „Ауди Q7“, което е 
придобил през 2022 година за 
909 лв. чрез покупко-продаж-
ба. Наличните му средства 
възлизат на 45  994 лв. Няма 
банкови влогове, за сметка на 
това пък има кредит в размер 
на 49 119 лв.

Годишният му доход е 53 022 
лв., а този на съпругата му – 
26 819 лв.

Царевският кмет Георги 
Лапчев притежава къща с 
разгъната площ 100 кв. м, 
която му е наследствена. От 
наследство той има също 1/12 
от два парцела в града, 1/3 от 
парцел в село Българи и по 1/36 
от парцели пак там, като 

най-малкият е 169 кв. м, а най-
големият 554 кв.м. Има дяло-
ве от пет ниви в землището 
на Българи, и още от две в 
Граматиково. Съпругата му 
има една нива пак там, която 
е осем декара, получена като 
дарение. 

Георги Лапчев притежава 
половината от джип Range 
Rover, придобит през 2020 
година на стойност 38 000 лв., 
и моторна лодка. 

Семейството има влогове, 
като този на Лапчев възлиза 
на 57 250, а на съпругата му 
– 21 413. На свое име кметът 
има и кредит в размер на 
20 000лв.

Съпругата му притежава 
„Ди Оптикс“ ЕООД. От за-
плати са декларирани 53 050 
за кмета и 10 222 лв. на съпру-
гата му.
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Черноморските кметове – скромни 
откъм имоти и пари, живеят от заплати

Николай Димитров, 
кмет на Несебър

Д-р Димитър Германов, 
кмет на Приморско

Тихомир Янакиев, 
кмет на Созопол

Димитър Николов,
кмет на Бургас

Проверка. Малцина са тези, които имат влогове, къщи и земи според декларациите им

Продължение от стр. 11

Другото е да подкрепям 
всяка идея за Бургас, която е 
била полезна и ценна. Винаги 
казвам, че моята партия първо 
е Бургас, след това всичко ос-
танало. Имало е случаи, в 
които съм бил против опреде-
лени докладни записки, когато 
са противоречали на закона. 
Една от каузите ми, например 
е била тази „Дупка“ в центъра 
на Бургас да се премахне и мисля, 
че в края на мандата с пози-
тивно колективно решение по 
този въпрос ще успеем да изле-
куваме казуса с тази дългого-
дишна язва в центъра на града. 
Работил съм по множество 
нормативни актове приемани 
от Общинския съвет, като 
наредби, правила и др., като 
това е една изключително важна 
и отговорна задача, тъй като 
тези наредби пряко касаят 
гражданите на Бургас. Доволен 
съм, че участвах в приемане на 
решения по важни въпроси, 
свързани с инвестиции, с под-
крепа на идеи за икономиката 
на града, за развитието на 
здравеопазването, каквито са 
например последните решения 
относно създаване на специа-
лизирана детска болница. Ви-
наги безрезервно съм подкрепял 
решения, свързани с образова-
нието и неоспорим факт е, че 

в Община Бургас можем само 
да се гордеем с размера на раз-
ходите за образование, училища, 
детски градини и др. младежки 
инициативи. 

– Можете ли да оправдае-
те популистки решения, 
които се налага да се взимат 
в политиката?

– По-скоро не. Имах непри-
ятни дискусии в тази връзка, 
когато се вземаха решения, 
свързани с промяна на регула-
ционен план на „Росенец“. То-
гава за конкретни решения 
надделяваха популистки амби-
ции от хора, които си нямат 
идея за разпоредбите на зако-
ните за устройство на тери-
торията и плановото изграж-
дане на населените места. За 
мен върховенството на закона 
е преди всичко друго и не ме 
интересуват никакви тесни 
политически интереси, ако 
някакво решение не е съобра-
зено със закона. Компромис не 
правя и никога няма да направя. 

– А партийната дисци-
плина?

– Няма да направя компро-
мис. Не съм правил в ДСБ, няма 
и тук, след 40 години адвокат-
ска работа, не мога да си поз-
воля да правя компромиси още 
повече, че в крайна сметка и в 
ДСБ, и в СДС върховенството 
на закона винаги е било прио-
ритет.

– Упрекват Ви, че този 
скок от една партия в друга 
е за постове?

– Кой пост – на общински 
съветник?! Ами това е тежък 
ангажимент, свързан с отде-
ляне на време от пряката ми 
адвокатска работа, време, за 
да бъда със семейството си. 
Това е една сериозна и отго-
ворна работа, и удовлетворе-
нието от нея изобщо не е до 
заплатата, а от това, че се 
върши нещо полезно за обще-
ството.  Ако някой си мисли, 
че има заплата, която е инте-
ресна, за мен не е така. Аз имам 
дълъг професионален опит, 
често дарявам от заплатата 
си за различни каузи. За разли-
ка от други, аз никога не пара-
дирам с това. Дарителството 
съм наследил от семейството 
ми. Баща ми, колкото е извес-
тен като художник, толкова 
е широко известен с множе-
ството дарения, които е 
правил за всякакви каузи. На-
истина преди четири години 
бях кандидат за кмет, но 
това беше стратегически ход, 
за да издърпам листата. Не 
съм си въобразявал тогава, че 
ще спечеля, не съм тежко ам-
бициран да съм кмет. Винаги 
съм подкрепял Димитър Нико-
лов. Наскоро намерих стари 
снимки в албума си с него и 
Васко Камберов, играем на 

джаги, тогава Петър Жотев 
беше водач на листата. Свърз-
ват ни чудесни отношения. 
На тези избори не си мисля, че 
мога да гласувам за някой друг, 
освен за Димитър Николов. За 
мен той е успешен кмет. 
Всички казват: „Той преяде!“. 
Не обичам такива тъпи фрази, 
породени от омраза и най-вече 
завист. Има закони, всеки 
носи отговорност за дейст-
вията си и въпреки всичките 
проблеми в съдебната система, 
твърдя, че има почтени ма-
гистрати-професионалсти и 
ако някой престъпи закона или 
се знае, че участва в корупцион-
ни практики, то рано или 
късно ще му се потърси отго-
ворност. Ако един човек, било 
кмет, било политик, било ре-
дови член на общинска адми-
нистрация може да върши 
работа – защо да не продължи 
да изпълнява същата дейност 
независимо дали е избираем, 
или назначен. Хората с опит 
и мотивация в работата си са 
търсени и желани в целия свят. 
Аз не търся постове, ако беше 
така, щях още от времето на 
ВНС, когато баща ми беше 
депутат и с всичките контак-
ти, които той имаше, но и с 
моите лични контакти да се 
втурна по бордове, министер-
ства, агенции. Наследството 
на баща ми не мога да го загър-

бя просто, това е огромна 
отговорност и задължение. 
Гледам си адвокатската рабо-
та, важна е грижата за семей-
ството ми, а обществената 
работа и ангажимент в мест-
ния орган на властта е едно 
удовлетворение, че мога да 
свърша нещо за доброто на 
Бургас и неговите граждани.

– Има ли дясно в Бургас и 
кое е то?

– Има голяма група от хора, 
които са с консервативно ми-
слене. Аз съм такъв. Дясното 
означава по-малко държава и 
повече инициатива на индивида, 
повече възможности за предпри-
емачество и по-малко намеса на 
регулации и държава. Индивиду-
алист съм и това може да не се 
хареса на много хора. Считам, 
че начинът да се върви напред е 
първо в инициативата на от-
делния човек, който с действи-
ята си може да увлече общност-
та, а когато една мотивирана 
общност застане зад един водач, 
или зад един екип от хора с визия 
за бъдещето, ето ти лидерство, 
ето ти напредък. В Бургас има 
общност с дясно мислене – ин-
телектуалци, юристи, лекари, 
архитекти. Тези хора са естест-
вена среда на дясното мислене. 
В последните години дясно – 
ляво се размиха, но не съм съгла-
сен, че няма дясно и ляво. Това е 
лична позиция за живота. Чета 

и препрочитам автобиографи-
ята на американския президент 
Роналд Рейгън, там виждам как 
един човек с дясно мислене е 
воден от идеята за личен прос-
перитет, после за успеха на 
семейството му, за успехите 
на съратници, колеги и хората 
около него и така се създава  
общност на дясно мислещи хора.

– През последните месеци 
в навечерието на избори се 
появиха много граждански 
сдружения, къде ги виждате 
на политическата карта?

– Също както говорихме за 
идентичността в партиите. 
При тях не виждам лидер, 
виждам само едно голямо гово-
рене, хубаво е да ги има и 
техният глас да се чува за 
обществено значими въпроси, 
но в политическо амплоа не ги 
виждам. За някои от тях съм 
наясно, че никаква обществе-
на дейност не ги интересува, 
а по-скоро амбиция, его. Фактът, 
че се появяват изведнъж преди 
избори, означава, че те нямат 
мотивацията да са коректив 
за гражданска позиция и общ-
ност.

Сдруженията трябва да ги 
има и те да са ангажирани с 
промените в гражданското 
общество, но постоянно, а не 
само и защото идват избори, 
тогава бързо лъсва истинска-
та цел и личните амбиции.

Аз не съм отишъл в СДС, аз се върнах там
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П О К А Н А
ЗА ПУБЛИЧНО ОБСЪЖДАНЕ 

на Отчет на бюджет 2022г. и Проект за бюджет 2023 г. 
на Община Царево

Уважаеми съграждани,
На основание чл.84, ал.6 от Закона за публичните финанси, 

кмета на общината отправя покана към гражданите на община-
та, представителите на бизнеса и  неправителствения сектор за 
публично обсъждане на годишния отчет на бюджет 2022 и 
проект за бюджет за 2023г.

Публично обсъждане на Отчета на бюджет 2022 и на Проек-
та на Бюджет за 2023 на община Царево ще се проведе на 28.08. 
(август) 2023г. от 10:00 ч. в Лекционната зала в сградата на 
Народно читалище „Г. Кондолов – 1914“, гр. Царево

Материали по „Отчет на Бюджет 2022“ и „Проекта на Бюджет“ 
ще бъдат качени на страницата на община Царево www.tsarevo.
org.

Становища и предложения по проекта за Бюджет 2023 годи-
на могат да се представят в деловодството на Община Царево 
и на следния електронен адрес: tsarevo@gmail.com, но не по-
късно от два дни преди провеждането на публичното обсъжда-
не.

По време на обсъждането ще могат да се правят и предло-
жения от гражданите и от неправителствени организации. Те ще 
бъдат вписани в протокол, който ще бъде приложен към  окон-
чателния проектобюджет при внасянето му за разглеждане от 
Общинския съвет. 

инж. Георги Лапчев
Кмет на община Царево

ОБЯВА 

На основание чл. 14 ал. 2 от ЗОС, във връзка с чл. 14 ал. 1 от ЗОС, чл. 79 от Наредба №1 на Общински съвет 
Поморие, чл.6 ал.1, т. 2 и чл. 14, ал. 1, т.2 от ПОДСОПОГСС и в изпълнение на Решение №1224/01.08.2023 г. на 
Общински съвет Поморие

Е ОТКРИТА  ПРОЦЕДУРА ПО ПРОВЕЖДАНЕ НА ПУБЛИЧЕН ТЪРГ
с явно наддаване по реда на глава VII от Наредба № 1 на Общински съвет Поморие за отдаване под наем на зе-

меделски земи, собственост на Община Поморие, както следва:

№ 
по 

ред
Поземлен имот НТП Землище Площ

дка

Първоначална 
тръжна цена

лв./дка за година
Стъпка на наддаване

1 69746.6.94 нива Страцин 2,607 41.00 10% от определената ПТЦ

2 69746.8.349 изоставена 
орна земя Страцин 0,827 41.00 10% от определената ПТЦ

3 38769.3.10 Нива Косовец 4,849 41.00 10% от определената ПТЦ
4 38769.4.23 Нива Косовец 4,028 41.00 10% от определената ПТЦ
5 38769.4.24 Нива Косовец 3,999 41.00 10% от определената ПТЦ
6 38769.1.22 Нива Косовец 3,487 41.00 10% от определената ПТЦ
7 38769.4.25 Нива Косовец 3,499 41.00 10% от определената ПТЦ
8 38769.6.13 Нива Косовец 3,189 41.00 10% от определената ПТЦ
9 47651.3.121 нива Медово 9.561 41.00 10% от определената ПТЦ
10 02810.9.83 нива Бата 96.917 41.00 10% от определената ПТЦ
11 02810.21.105 нива Бата 11.998 41.00 10% от определената ПТЦ
12 08210.22.22 нива Бата 32.681 41.00 10% от определената ПТЦ
13 02810.19.28 нива Бата 21.001 41.00 10% от определената ПТЦ
14 02810.18.41 нива Бата 7.492 41.00 10% от определената ПТЦ
15 02810.20.79 нива Бата 8.530 41.00 10% от определената ПТЦ
16 02810.21.64 нива Бата 22.034 41.00 10% от определената ПТЦ
17 02810.9.66 нива Бата 12.808 41.00 10% от определената ПТЦ
18 27440.7.7 нива Белодол 10.006 41.00 10% от определената ПТЦ
19 27440.7.91 нива Белодол 13.198 41.00 10% от определената ПТЦ
20 27440.7.122 нива Белодол 17.500 41.00 10% от определената ПТЦ
21 27440.4.21 нива Белодол 24.787 41.00 10% от определената ПТЦ
22 27440.5.17 нива Белодол 19.999 41.00 10% от определената ПТЦ
23 27440.15.32 нива Белодол 11.201 41.00 10% от определената ПТЦ
24 27440.6.35 нива Белодол 13.290 41.00 10% от определената ПТЦ
25 27440.1.20 нива Белодол 42.071 41.00 10% от определената ПТЦ
26 27440.8.68 нива Белодол 17.197 41.00 10% от определената ПТЦ
27 27440.8.69 нива Белодол 24.390 41.00 10% от определената ПТЦ
28 27440.8.76 нива Белодол 20.600 41.00 10% от определената ПТЦ
29 27440.7.57 нива Белодол 78.201 41.00 10% от определената ПТЦ
30 27440.15.1 нива Белодол 12.522 41.00 10% от определената ПТЦ
31 27440.13.45 нива Белодол 3.009 41.00 10% от определената ПТЦ
32 27440.13.46 нива Белодол 3.011 41.00 10% от определената ПТЦ
33 27440.2.1 нива Белодол 14.071 41.00 10% от определената ПТЦ
34 27440.2.31 нива Белодол 13.407 41.00 10% от определената ПТЦ
35 27440.10.64 нива Белодол 9.201 41.00 10% от определената ПТЦ
36 38769.8.84 нива Косовец 11.379 41.00 10% от определената ПТЦ
37 38769.7.5 нива Косовец 6.397 41.00 10% от определената ПТЦ
38 38769.1.26 нива Косовец 5.053 41.00 10% от определената ПТЦ
39 38769.11.4 нива Косовец 5.024 41.00 10% от определената ПТЦ
40 38769.4.3 нива Косовец 10.352 41.00 10% от определената ПТЦ
41 38769.6.23 нива Косовец 11.381 41.00 10% от определената ПТЦ

42 69746.6.26 овощна 
градина Страцин 3.109 41.00 10% от определената ПТЦ

43 69746.14.38 лозе Страцин 2.079 41.00 10% от определената ПТЦ
44 69746.14.41 лозе Страцин 5.006 41.00 10% от определената ПТЦ
45 69746.14.71 лозе Страцин 12.298 41.00 10% от определената ПТЦ
46 69746.16.4 нива Страцин 32.153 41.00 10% от определената ПТЦ
47 47651.2.189 нива Медово 6.894 41.00 10% от определената ПТЦ
48 47651.5.27 нива Медово 9.000 41.00 10% от определената ПТЦ
49 47651.5.32 нива Медово 5.429 41.00 10% от определената ПТЦ
50 47651.5.66 нива Медово 6.397 41.00 10% от определената ПТЦ
51 18229.9.63 лозе Гълъбец 1.875 41.00 10% от определената ПТЦ
52 14057.9.5 нива Габерово 2.471 41.00 10% от определената ПТЦ
53 37753.19.23 нива Козичино 2.999 41.00 10% от определената ПТЦ

54 37753.73.9 нива Козичино 6.001 41.00 10% от определената ПТЦ
55 37753.75.2 нива Козичино 3.524 41.00 10% от определената ПТЦ
56 37753.95.3 нива Козичино 12.378 41.00 10% от определената ПТЦ
57 37753.95.14 нива Козичино 10.113 41.00 10% от определената ПТЦ
58 37753.96.5 нива Козичино 2.302 41.00 10% от определената ПТЦ
59 37753.60.3 нива Козичино 2.600 41.00 10% от определената ПТЦ
60 37753.59.8 нива Козичино 7.931 41.00 10% от определената ПТЦ
61 35033.2.814 нива Каблешково 6.269 41.00 10% от определената ПТЦ
62 35033.2.480 нива Каблешково 4.189 41.00 10% от определената ПТЦ
63 35033.20.33 нива Каблешково 16.407 41.00 10% от определената ПТЦ
64 35033.20.34 нива Каблешково 25.710 41.00 10% от определената ПТЦ
65 35033.20.466 нива Каблешково 2.619 41.00 10% от определената ПТЦ
66 35033.4.149 нива Каблешково 27.433 41.00 10% от определената ПТЦ
67 35033.16.86 нива Каблешково 2.685 41.00 10% от определената ПТЦ
68 35033.19.31 нива Каблешково 16.194 41.00 10% от определената ПТЦ
69 35033.20.36 нива Каблешково 18.563 41.00 10% от определената ПТЦ
70 35033.23.340 нива Каблешково 10.077 41.00 10% от определената ПТЦ
71 57491.63.123 нива Поморие 5.052 41.00 10% от определената ПТЦ
72 57491.64.49 нива Поморие 0.810 41.00 10% от определената ПТЦ
73 57491.64.114 нива Поморие 10.640 41.00 10% от определената ПТЦ

74 57491.64.145 изоставена 
орна земя Поморие 3.380 41.00 10% от определената ПТЦ

75 57491.69.9 нива Поморие 7.499 41.00 10% от определената ПТЦ
76 57491.622.51 нива Поморие 11.001 41.00 10% от определената ПТЦ
77 57491.622.98 нива Поморие 9.510 41.00 10% от определената ПТЦ
78 57491.622.154 нива Поморие 3.300 41.00 10% от определената ПТЦ
79 57491.1.49 нива Поморие 12.985 41.00 10% от определената ПТЦ
80 57491.4.6 лозе Поморие 4.697 41.00 10% от определената ПТЦ
81 57491.5.438 нива Поморие 5.398 41.00 10% от определената ПТЦ
82 57491.6.376 нива Поморие 18.018 41.00 10% от определената ПТЦ
83 57491.18.301 нива Поморие 1.002 41.00 10% от определената ПТЦ
84 57790.2.61 нива Порой 3.666 41.00 10% от определената ПТЦ
85 57790.3.115 нива Порой 5.000 41.00 10% от определената ПТЦ
86 57790.9.165 нива Порой 1.001 41.00 10% от определената ПТЦ

87 37753.104.18 овощна 
градина Козичино 26.441 78.00 10% от определената ПТЦ

88 18229.6.43 нива Гълъбец 4.917 41.00 10% от определената ПТЦ
89 18229.6.45 нива Гълъбец 6.162 41.00 10% от определената ПТЦ
90 14057.4.13 нива Габерово 5.389 41.00 10% от определената ПТЦ
91 14057.1.3 нива Габерово 2.744 41.00 10% от определената ПТЦ
92 27440.15.76 нива Белодол 46.498 41.00 10% от определената ПТЦ

І. Срок за отдаване под наем: от 5 /пет/ стопански години считано от стопанската 2023/2024 г.
ІІ. Дата и срок за закупуване на тръжна документация и подаване на документите за участие в търга, както 

следва:
- първа дата-до 16.00 часа на 11.09. 2023 г.
- втора дата-до 16.00 часа на 18.09.2023 г.
Тръжната документация се получава от Общинско предприятие „Озеленяване, горско и селско стопанство”, гр. 

Поморие, ул. „Солна” №5, стая №41, след заплащане в касата на ОП ”ОГСС” на сума в размер на 10.00/десет/ лв. 
без вкл. ДДС.

ІІІ. Депозит за участие в търга- 10 лв/дка, който се внася в срока по т. ІІ по банкова сметка на ОП ОГСС: 
ІBAN:BG10UNCR70003324258275 BІC: UNCRBGSF, „УниКредит Булбанк” АД.

ІV. Определя гаранция по изпълнение на договора в размер на 20.00 лв./дка , за която спечелелият търга следва 
да представи платежно или банкова гаранция към датата на сключване на договора.

V. Дата, час и място за провеждане на търга:
1.На13.09.2023 г. От 14.10 часа в залата на Община Поморие, ул.”Солна” №5, за първа дата на провеждане на 

търга.
2.При неявяване на кандидати за първата дата на търга, същият ще се проведе на 20.09.2023 г. от 14.10 часа в 

залата на Община Поморие, ул. „Солна” №5  за втората дата на провеждане на търга.
V. Право на участие в публичния търг имат: ЕТ, ЮЛ и физически лица.
Участниците прилагат:
- заявление за участие в търга /по образец/; 
- документ за закупена тръжна документация;
- документ за внесен депозит;
-  БУЛСТАТ за земеделските производители;
- копие от нотариално заверено пълномощно, когато лицето участва чрез пълномощник/ оригинала се представя 

в деня на търга, заедно с лична карта на упълномощеното лице/;
- декларация за оглед на имота;
- декларация за запознаване с условията на търга и съгласие с проекта на договора.
- декларация за съхранение и обработка  на личните данни 
Когато на търга се яви само един кандидат от подалите заявления за участие, търгът се отлага с един час и ако 

след този срок не се яви друг кандидат, явилият се обявява за спечелил при цена увеличена с една стъпка на над-
даване.

Наемната цена на имота се заплаща в 14-дневен срок от получаване на заповед за спечелен търг, като заплатения 
депозит се приспада от наемната цена.

ОБЯВА

На основание чл. 14 ал. 2 от ЗОС, във 
връзка с  чл. 14 ал. 1 от ЗОС,  чл. 79 от На-
редба №1 на Общински съвет Поморие, чл.6 
ал.1, т. 2 и чл. 14, ал. 1, т.2 от ПОДСОПОГСС 
и в изпълнение на Решение № 1225/01.08.2023 
г.  на Общински съвет. Поморие

Е  ОТКРИТА ПРОЦЕДУРА ПО ПРОВЕЖ-
ДАНЕ НА ПУБЛИЧЕН ТЪРГ

с явно наддаване по реда на глава VII от 
Наредба № 1 на Общински съвет  Поморие за 
отдаване под наем на земеделска земя, соб-
ственост на Община Поморие, както следва:

1.Дивечови ниви от поземлен имот с иден-
тификатор 27440.1.5 с обща площ 292 дка в 
землището на с. Белодол, представляващи 
отдели 114 подотдел 2 и отдел 113 подотдел 
2 при начална тръжна цена в размер на 
11990.45 лв./единадесет хиляди деветстотин 
и деветдесет лева и четиридесет и пет сто-
тинки / за година.

І. Срок за отдаване под наем: една сто-
панска  година -2023/2024 г. 

ІІ. Дата и срок за закупуване на тръжна 
документация и подаване на документите 
за участие в търга, както следва:

- първа дата-до 16 часа на 11.09. 2023 г.
- втора дата-до 16 часа на 18.09. 2023 г.
Тръжната документация се получава от 

Общинско предприятие „Озеленяване, горско 
и селско стопанство”, гр. Поморие, ул. „Сол-
на” №5, стая №41, след заплащане в касата 
на ОП ”ОГСС” на сума в размер на 10.00/
десет/ лв. без вкл. ДДС.

ІІІ. Депозит за участие в търга- 10 % от 
началната тръжна цена, който се внася в 
срока по т. ІІ по банкова сметка на ОП ОГСС: 
ІBAN:BG10UNCR70003324258275 BІC: 
UNCRBGSF, „УниКредит Булбанк” АД.

ІV. Дата, час и място за провеждане на 
търга:

1.На  13.09.2023 г. от 14.00 часа в залата 
на Община Поморие, ул.”Солна” №5, за 
първа дата на провеждане на търга.

2.При неявяване на кандидати за първата 
дата на търга, същият ще се проведе на 
20.09.2023 г. от 14.00 часа в залата на Об-
щина Поморие, ул. „Солна” №5  за втората 
дата на провеждане на търга.

V. Право на участие в публичния търг 

имат: ЕТ, ЮЛ и физически лица.
Участниците прилагат:
- заявление за участие в търга /по образец/; 
- документ за закупена тръжна документа-

ция;
- документ за внесен депозит;
- декларация за съхранение и обработка  

на личните данни;
- БУЛСТАТ за земеделските производители;
- копие от нотариално заверено пълномощ-

но, когато лицето участва чрез пълномощник/ 
оригинала се представя в деня на търга, за-
едно с лична карта на упълномощеното лице/;

 - декларация за оглед на имота;
- декларация за запознаване с условията 

на търга и съгласие с проекта на договора.
Когато на търга се яви само един кандидат 

от подалите заявления за участие, търгът се 
отлага с един час и ако след този срок не се 
яви друг кандидат, явилият се обявява за 
спечелил при цена увеличена с една стъпка 
на наддаване.

Наемната цена на имота се заплаща в 
14-дневен срок от получаване на заповед за 
спечелен търг, като заплатения депозит се 
приспада от наемната цена.
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З А П О В Е Д
№ РД-09-632/22.08.2023 г.

гр. Камено

На основание чл. 44, ал.1, т. 1 и ал. 2, от ЗМСМА, 
във връзка с чл. 70, чл. 76 и сл. от НРПУРОИ, и в из-
пълнение на решение на Общински съвет Камено по 
т. 8 от Протокол № 44 от 27.07.2023г.

З А П О В Я Д В А М :
І. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване 

за отдаване под наем на обособени части от недвижим 
имот – публична общинска собственост, за срок от 5 
/пет/ години, при начална тръжна цена и стъпка на 
наддаване, както следва:

– Две помещения и тоалетна, свързани помежду 
си, с отделен вход, с обща площ 47.00 /четиридесет 
и седем/ кв.м., находящи се на в сградата на Кмет-
ството, в с. Свобода, общ. Камено, обл. Бургас;

Начална тръжна цена – 164.50 (сто шестдесет и 
четири лева и петдесет стотинки) лева, месечен наем, 
без ДДС. 

Стъпка на наддаване – 16.45 (шестнадесет лева и 
четиридесет и пет стотинки) лева. 

Депозитът за участие в търга е в размер на 16.45 
(шестнадесет лева и четиридесет и пет стотинки) лева. 

ІІ. Търгът за отдаване под наем на Две помеще-
ния и тоалетна, свързани помежду си, с обща площ 
47.00 кв.м., находящи се на в сградата на Кмет-
ството, в с. Свобода, ще се проведе в гр. Камено в 
сградата на общинска администрация Камено на 
12.09.2023 г. от 11:30 часа. 

ІІІ. Условия за участие: в търга могат да участват 
физически лица, еднолични търговци и юридически 
лица, регистрирани по Търговския закон.

ІV. Място и срок за получаване на тръжна доку-
ментация за участие в търга: Тръжната документация 
за участие в търга се получава в сградата на Община 
Камено, гр. Камено, ул. “Освобождение” № 101 в 
Центъра за услуги и информация на гражданите, все-
ки работен ден от 8:30 до 16:00 часа до 11.09.2023г. 

Цената на комплекта тръжна документация е 
12.00 лв. с включен ДДС, платими в брой на каса-
та на Общината.

V. Условия за плащане на цената и депозита: 
плащанията се извършват в български левове по 
банкова сметка на Община Камено – „ЮРОБАНК 
БЪЛГАРИЯ” АД, IBAN: BG 40 BPBI 7937 33 KA225801, 
ВIC: BPBIBGSF, или на касата в ЦУИГ на Община Каме-
но. 

VІ. Информация за имотите, обект на търга, е изло-
жена в общината и на интернет страницата на Общи-
на Камено www.kameno.bg 

VІІ. Оглед на имотите може да се извършва всеки 
работен ден до 11.09.2023г. от 09:00 до 16:00 часа, 
с представител на Общината, след представяне на 
платежен документ за закупена тръжна документация 
и предварителна заявка.

VІІІ. УТВЪРЖДАВАМ следната тръжна документация: 
Заявление за участие – образец; 
Декларация, че участникът не е лишен от право да 

упражнява търговска дейност;

Декларация, че участникът не е обявен в несъсто-
ятелност; 

Декларация, че участникът е запознат с регламента 
за участие в търга; 

Декларация за оглед на имота; 
Декларация – съгласие за ползване на лични данни; 
Регламент за участие; 
Проект на договор за наем; 
Решение на общински съвет; 
Препис от настоящата заповед;
Акт за общинска собственост;
Схема на помещенията;
Наддавателно предложение – образец;
ІX. Кандидатите следва да представят в запечатан, 

непрозрачен плик, върху който се посочват имената 
на физическото лице, ЕГН, съответно наименованието 
на търговеца, Единния идентификационен код (ЕИК), 
както и обекта, за който кандидатства. Документите 
се подават до 16:00 часа на 11.09.2023 год. в Общи-
на Камено, като в запечатания плик се слагат следни-
те задължителни документи за участие: 

– Заявление за участие;
– Документ за заплатен депозит за участие; 
– Документ за закупена тръжна документация; 
– Документи, установяващи самоличността на 

участника. Когато участникът е физическо лице се 
представя копие от лична карта. Когато участникът е 

юридическо лице се представя документ за регистра-
ция или посочване на ЕИК по чл. 23 ЗТР. Допустимо 
е представяне на извадка от електронната страница 
на Търговския регистър на Агенция по вписванията. 

– Декларация – 5 броя по образец; 
– Наддавателно предложение (цена), което се 

поставя в отделен, запечатан, непрозрачен плик, 
подписан и надписан от кандидата с посочване на 
имената му, както и обекта, за който кандидатства. 
(Наддавателното предложение представлява по-
сочване на броя на стъпките, с които кандидатът 
предлага същата да бъде увеличена, както и посоч-
ване цифром и словом на конкретно предложената 
цена). За валидно се приема наддавателно предложе-
ние, с което е направена поне една стъпка, над начал-
ната цена. Всяко предложение, представено в неза-
печатан плик или което не съдържа изискуемите 
данни е недействително. 

– Пълномощно с нотариална заверка на подписа, 
когато се участва чрез пълномощник. Копие от лич-
ната карта на пълномощника. 

X. При неявяване на кандидати, следващ търг ще 
се проведе на 19.09.2023г. от 11:30 часа. Закупува-
не на документи, внасяне на депозит и подаване на 
заявления за участие в повторния търг се извършва 
до 16:00 часа на 18.09.2023г.

Настоящата Заповед да се публикува в местен 
ежедневник, на страницата на Общината в интернет и 
да се обяви на видно място в общинската администра-
ция в 3-дневен срок от нейното издаване.

ЖЕЛЬО ВАРДУНСКИ / П /
Кмет на Община Камено 
Заповедта е обявена на таблото за обяви на 

23.08.2023г.

З А П О В Е Д
№ РД-09-631/22.08.2023 г.

гр. Камено

На основание чл. 44, ал.1, т. 1 и ал. 2, от ЗМСМА, 
във връзка с чл. 70, чл. 76 и сл. от НРПУРОИ, и в из-
пълнение на решение на Общински съвет Камено по 
т. 7 от Протокол № 44 от 27.07.2023г.

З А П О В Я Д В А М :
І. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване 

за отдаване под наем на обособена част от недвижим 
имот – публична общинска собственост, за срок от 
10 /десет/ години, при начална тръжна цена и стъпка 
на наддаване, както следва:

– Стоматологичен кабинет № 21, находящо се 
на втория етаж в поликлиниката на гр. Камено, общ. 
Камено, обл. Бургас, ул. „Митко Палаузов“ № 10, 
с площ 17.16 кв.м.

Начална тръжна цена – 1.72 (един лев и седемдесет 
и две стотинки) лева, месечен наем, без ДДС. 

Стъпка на наддаване – 0.17 (седемнадесет стотин-
ки) лева. 

Депозитът за участие в търга е в размер на 0.17 
(седемнадесет стотинки) лева.

ІІ. Търгът за отдаване под наем на Помещения 
за стоматологичен кабинет № 21, находящо се в 
Поликлиниката на гр. Камено, ще се проведе в гр. 
Камено в сградата на общинска администрация 
Камено на 12.09.2023 г. от 11:15 часа. 

ІІІ. Условия за участие: в търга могат да участват 
физически лица, еднолични търговци и юридически 
лица, регистрирани по Търговския закон.

ІV. Място и срок за получаване на тръжна доку-
ментация за участие в търга: Тръжната документация 

за участие в търга се получава в сградата на Община 
Камено, гр. Камено, ул. “Освобождение” № 101 в 
Центъра за услуги и информация на гражданите, все-
ки работен ден от 8:30 до 16:00 часа до 11.09.2023г. 

Цената на комплекта тръжна документация е 
12.00 лв. с включен ДДС, платими в брой на каса-
та на Общината.

V. Условия за плащане на цената и депозита: 
плащанията се извършват в български левове по 
банкова сметка на Община Камено – „ЮРОБАНК 
БЪЛГАРИЯ” АД, IBAN: BG 40 BPBI 7937 33 KA225801, 
ВIC: BPBIBGSF, или на касата в ЦУИГ на Община Каме-
но. 

VІ. Информация за имотите, обект на търга, е изло-
жена в общината и на интернет страницата на Общи-
на Камено www.kameno.bg 

VІІ. Оглед на имотите може да се извършва всеки 
работен ден до 11.09.2023г. от 09:00 до 16:00 часа, 
с представител на Общината, след представяне на 
платежен документ за закупена тръжна документация 
и предварителна заявка.

VІІІ. УТВЪРЖДАВАМ следната тръжна документация: 
Заявление за участие – образец; 
Декларация, че участникът не е лишен от право да 

упражнява търговска дейност;
Декларация, че участникът не е обявен в несъсто-

ятелност; 

Декларация, че участникът е запознат с регламента 
за участие в търга; 

Декларация за оглед на имота; 
Декларация – съгласие за ползване на лични данни; 
Регламент за участие; 
Проект на договор за наем; 
Решение на общински съвет; 
Препис от настоящата заповед;
Акт за общинска собственост;
Наддавателно предложение – образец;
ІX. Кандидатите следва да представят в запечатан, 

непрозрачен плик, върху който се посочват имената 
на физическото лице, ЕГН, съответно наименованието 
на търговеца, Единния идентификационен код (ЕИК), 
както и обекта, за който кандидатства. Документите 
се подават до 16:00 часа на 11.09.2023г. в Община 
Камено, като в запечатания плик се слагат следните 
задължителни документи за участие: 

– Заявление за участие;
– Документ за закупена тръжна документация; 
– Документ за заплатен депозит за участие; 
– Документи, установяващи самоличността на 

участника. Когато участникът е физическо лице се 
представя копие от лична карта. Когато участникът е 
юридическо лице се представя документ за регистра-
ция или посочване на ЕИК по чл. 23 ЗТР. Допустимо 
е представяне на извадка от електронната страница 

на Търговския регистър на Агенция по вписванията. 
– Документи, установяващи регистрация за из-

вършване на медицинска дейност и регистрация в 
РЗОК – гр. Бургас. 

– Декларация – 5 броя по образец; 
– Наддавателно предложение (цена), което се 

поставя в отделен, запечатан, непрозрачен плик, 
подписан и надписан от кандидата с посочване на 
имената му, както и обекта, за който кандидатства. 
(Наддавателното предложение представлява по-
сочване на броя на стъпките, с които кандидатът 
предлага същата да бъде увеличена, както и посоч-
ване цифром и словом на конкретно предложената 
цена). За валидно се приема наддавателно предложе-
ние, с което е направена поне една стъпка, над начал-
ната цена. Всяко предложение, представено в неза-
печатан плик или което не съдържа изискуемите 
данни е недействително. 

– Пълномощно с нотариална заверка на подписа, 
когато се участва чрез пълномощник. Копие от лич-
ната карта на пълномощника. 

X. При неявяване на кандидати, следващ търг ще 
се проведе на 19.09.2023г. от 11:15 часа. Закупува-
не на документи, внасяне на депозит и подаване на 
заявления за участие в повторния търг се извършва 
до 16:00 часа на 18.09.2023г.

Настоящата Заповед да се публикува в местен 
ежедневник, на страницата на Общината в интернет и 
да се обяви на видно място в общинската администра-
ция в 3-дневен срок от нейното издаване.

ЖЕЛЬО ВАРДУНСКИ / П /
Кмет на Община Камено 
Заповедта е обявена на таблото за обяви на 

23.08.2023г.

ОБЯВА

На основание  24а, ал. 7 от ЗСПЗЗ, чл. 79, ал. 3 от Наредба №1 на Общински съвет Поморие, чл. 6, ал. 
1,т.2 и чл. 14, ал.1 т.2 от ПОДСОПОГСС и  Решение № 1223/01.08.2023 г. на Общински съвет Поморие 

Е ОТКРИТА ПРОЦЕДУРА ЗА ОТДАВАНЕ ПОД НАЕМ БЕЗ ТЪРГ ИЛИ КОНКУРС
за срок от една стопанска година /2023-2024 г./ на следните земеделски имоти ,
както и размера на годишната наемна цена, а именно:

№ по 
ред

Поземлен имот НТП Землище Площ
дка

Наемна цена
лв./дка за

година
1 27440.6.153 изоставена орна земя Белодол 2,955 41.00
2 27440.14.113 изоставена орна земя Белодол 1,698 41.00
3 27440.2.60 нива Белодол 2,047 41.00
4 27440.14.43 нива Белодол 2,030 41.00
5 27440.6.76 нива Белодол 3,960 41.00
6 27440.6.88 нива Белодол 2,372 41.00
7 27440.6.97 нива Белодол 1,735 41.00
8 27440.7.17 нива Белодол 0,510 41.00
9 27440.7.24 нива Белодол 1,024 41.00
10 27440.7.60 нива Белодол 2,654 41.00
11 27440.7.98 нива Белодол 2,027 41.00
12 27440.4.23 нива Белодол 3,427 41.00
13 27440.14.28 нива Белодол 1,504 41.00
14 69746.3.97 изоставена орна земя Страцин 4,373 41.00
15 69746.3.99 изоставена орна земя Страцин 3,195 41.00
16 69746.4.43 нива Страцин 2,405 41.00
17 69746.3.85 нива Страцин 2,278 41.00
18 69746.3.86 нива Страцин 3,253 41.00
19 69746.141.15 нива Страцин 3,793 41.00
20 69746.150.127 нива Страцин 0,997 41.00
21 69746.3.103 изоставена орна земя Страцин 0,960 41.00
22 38769.8.100 нива Косовец 3,319 41.00

23 18229.9.76 нива Гълъбец 3,530 41.00
24 47651.8.44 нива Медово 4,654 41.00
25 47651.8.65 нива Медово 4,041 41.00
26 47651.1.56 нива Медово 3,266 41.00
27 47651.2.156 нива Медово 2,514 41.00
28 47651.2.163 нива Медово 3,742 41.00
29 47651.3.47 нива Медово 4,795 41.00
30 00833.1.105 нива Ахелой 2,999 41.00
31 00833.2.160 нива Ахелой 2,099 41.00
32 00833.4.337 нива Ахелой 4,000 41.00
33 00833.8.46 нива Ахелой 4,011 41.00
34 02810.19.105 изоставена нива Бата 2,076 41.00
35 02810.19.143 нива Бата 1,415 41.00
36 02810.3.125 нива Бата 1,001 41.00
37 02810.12.52 нива Бата 1,777 41.00
38 02810.17.74 нива Бата 3,923 41.00
39 16064.8.79 нива Горица 2,001 41.00
40 16064.110.29 нива Горица 3,001 41.00
41 16064.5.51 нива Горица 1,931 41.00
42 16064.7.234 нива Горица 3,027 41.00
43 16064.8.85 нива Горица 3,192 41.00
44 16064.100.53 нива Горица 1,500 41.00
45 16064.110.43 нива Горица 2,100 41.00
46 57790.81.31 нива Порой 4.444 41.00
47 57790.81.4 нива Порой 3.496 41.00
48 57790.8.101 изоставена орна земя Порой 3.674 41.00
49 00271.7.81 нива Александрово 1.433 41.00

Право на участие за ползване на маломерни имоти имат: ЕТ, ЮЛ и физически лица.
Участниците прилагат:
-  заявление за ползване под наем на земеделски земи /по образец/; 
- БУЛСТАТ за земеделските производители;
-  декларация за съгласие и обработка на лични данни
- декларация за оглед на имота;
- декларация за запознаване с проекта на договора.
Срок за подаване на заявления за ползване под наем на маломерни имоти: до 16.00ч. на 13.09.2023 

г. вкл. в гр. Поморие, ОП ОГСС ул.”Солна” №5, стая №41.
Комисия, назначена със Заповед на кмета да разгледа заявленията и класира кандидатите по реда на 

постъпването им. 
Ако за даден имот има подадени повече от едно заявление, се провежда публично оповестен търг 

съгласно глава седма от Наредба №1 за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество на Общински съвет Поморие.



15ОБЯВИ I  25 – 31 АВГУСТ 2023

СЪОБЩЕНИЕ
На основание чл. 23, ал. 4, т.1 от ЗМСМА, чл.39, ал.1 от 

ПОДОСКВОА на Община Бургас свиквам ПЕТДЕСЕТ И ПЕТО-
ТО ЗАСЕДАНИЕ на Общински съвет – Бургас на 31.08.2023 
година  (четвъртък) от 9:00 часа, с продължение на 1.09.2023 
година (петък) от 09:00 часа при неизчерпване на дневния 
ред, в заседателната зала, находяща се в „Културен дом на 
нефтохимика”, ет.2, при следния 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД
1. ОбС 08-00-14493 Докладна записка от Димитър 

Николов – кмет на Община Бургас, относно: Приемане на 
Програма за демографско развитие на Община Бургас 

2. ОбС 08-00-14465 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Осигуряване 
на собствен принос за реализация на проект „Иновативни 
мерки в отговор на градските предизвикателствата към ка-
чеството на живот и здравето на общността“, одобрен за 
финансиране по Европейската инициатива за градовете

3. ОбС 08-00-14494 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Кандидат-
стване с Концепция за интегрирани териториални инвестиции 
по процедура BG16FFPR003-2.001 „Концепции за интегри-
рани териториални инвестиции (ИТИ)“ по Програма „Разви-
тие на регионите“ 2021 – 2027

4. ОбС 08-00-14516 Докладна записка от Димитър 
Николов - кмет на Община Бургас, относно: Участие на 
Община Бургас като Партньор в подготовка и реализиране 
на Концепция за интегрирани териториални инвестиции /
КИТИ/ по процедура BG16FFPR003-2.001 „Концепции за 
интегрирани териториални инвестиции (ИТИ)“ по Програма 
„Развитие на регионите“ 2021-2027

5. ОбС 08-00-14517 Докладна записка от Димитър 
Николов - кмет на Община Бургас, относно: Кандидатства-
не на Регионален исторически музей Бургас с проектно 
предложение по първата покана от Териториалната страте-
гия на Програма ИНТЕРРЕГ VI-А ИПП България - Турция 
2021-2027

6. ОбС 08-00-14511 Докладна записка от Димитър 
Николов - кмет на Община Бургас, относно: Кандидатства-
не на ОУ „Найден Геров“, гр. Бургас с проектно предложение 
по Първа покана за набиране на концепции за проектни 
предложения по Териториалната стратегия на програмата 
Интеррег България – Турция 2021-2027

7. ОбС 08-00-14464 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Кандидат-
стване на Община Бургас с проектни предложения: „Подо-
бряване на безопасността и условията на труд на рибарите, 
и модернизация на Лодкостоянка в акваторията северно от 
кв. 54, по плана на кв. „Крайморие“, Община Бургас“, „По-
добряване на безопасността и условията на труд на риба-
рите чрез модернизация на рибарско пристанище „Сарафо-
во“ и „Подобряване на безопасността и условията на труд 
на рибарите чрез модернизация на закрита Лодкостоянка 
„Ченгене скеле“, намираща се в имот 1245 в землището на 
кв. „Крайморие“, Община Бургас“ по процедура за подбор 
на проекти BG14MFOP001-1.027 „Рибарски пристанища, 
кейове за разтоварване, рибни борси и лодкостоянки“, 
мярка 1.8 „Рибарски пристанища, кейове за разтоварване, 
рибни борси и покрити лодкостоянки“, сектор „Инвестиции 
насочени към изграждане и/или модернизация на лодкосто-
янки“, финансирана от Европейския фонд за морско дело и 
рибарство чрез Програма за морско дело и рибарство 2014 
– 2020 

8. ОбС 08-00-14433 Докладна записка от Красимир 
Стойчев – зам.-кмет „Бюджет, финанси и икономика“, 
относно: Определяне размера на дивидента и начина на 
разпределение на печалбата за финансовата 2022 г. на 
търговските дружества със сто процента участие на Община 
Бургас в капитала 

9. ОбС 08-00-14398 Докладна записка от група общин-
ски съветници от ПП БСП, относно: Предвиждане на 
средства в Бюджет 2023 г. за ремонт на ул. „Шейново”, ул. 
„Никола Вапцаров” и ул. „Атанас Манчев” в гр. Българово

10. ОбС 08-00-14399 Докладна записка от група об-
щински съветници от ПП БСП, относно: Предвиждане на 
средства в Бюджет 2023 г. за ремонт и асфалтиране на ул. 
„Втора”, ул. „Пета” и ул. „Двадесета” в с. Брястовец, както 
и за изграждане на спортно игрище 

11. ОбС 08-00-14400 Докладна записка от Живко 
Господинов – общински съветник от ПП БСП, относно: 
Ремонт и асфалтиране на улиците в с. Равнец: „Съветска”, 
„Камчия”, „Странджа”, част от ул. „Юрий Гагарин”, „Комсо-
молска” и част от ул. „Толбухин”

12. ОбС 08-00-14438 Докладна записка от Иван Иванов 
– общински съветник от ПП „Средна европейска класа“, 
относно: Залагане на средства в бюджета на община Бургас 
за 2023 г. в размер на 30 000 лв. – целева субсидия за 
покупка на болнични легла за отделението по кожни и ве-
нерически болести, отделението по инфекциозни болести и 
отделението по нефрология на „УМБАЛ – Бургас“ АД 

13. ОбС 08-00-14458 Докладна записка от Манол То-
доров, Стоян Грозев, Иван Гаврилов, проф. Сотир Сотиров, 
Христина Секлемова и инж. Виолета Илиева – общински 
съветници, относно: Осигуряване на финансиране на пи-
лотната общинска програма „Спорт за всяко бургаско дете“ 
за идната учебна година (2023 – 2024) 

14. ОбС 08-00-14467 Докладна записка от Стоян Грозев 
и Манол Тодоров – общински съветници, относно: Ас-
фалтиране на пътна инфраструктура ул. „Копривщица“ и ул. 
„Средна гора“, в.з. „Боровете“, кв. „Банево“

15. ОбС 08-00-14487 Доклад от Димитър Николов – кмет 
на Община Бургас, относно: Информация за отчета за 
касово изпълнение на приходите и разходите по бюджета и 
сметките за средства от Европейския съюз на Община 
Бургас към 30.06.2023 г.

16. ОбС 08-00-14434 Доклад от Димитър Николов – кмет 
на Община Бургас, относно: Проект на бюджет за 2023 
година

17. ОбС 08-00-14188 Докладна записка от Весна Бал-
тина – за кмет на Община Бургас, съгласно Заповед 
№1862/13.06.2023 г., относно: Одобряване на договор за 
учредяване на безвъзмездно право на строеж за изгражда-
не на спортен обект: Екологично образователен център с 
клуб по конен спорт към сграда с идентификатор 07079.622.201.1 
– конюшня и съоръжения, в УПИ X, кв. 1 по ПУП – ПРЗ на 
„Парк Езеро“, гр. Бургас и право на ползване върху недвижим 
имот – УПИ X-201, в кв.1, публична общинска собственост, 
отреден „За конна база“, съответен на ПИ с идентификатор 
07079.622.201 по КК на гр. Бургас, ведно с изградените в 
имота сграда и манеж, както и върху сградите и съоръжени-
ята, които ще бъдат изградени, в полза на Сдружение „Клуб 
по конен спорт Кан Крум – Бургас“ 

18. ОбС 08-00-14497 Докладна записка от Красимир 
Стойчев – зам.-кмет „Финанси, бюджет и икономика“, 
относно: Задължения по договор от 18.04.2007 г. за пре-
доставяне на особено право на ползване върху обект площад 
„Св. Св. Кирил и Методий“

19. ОбС 08-00-14469 Докладна записка от инж. Чанка 
Коралска – зам.-кмет „Строителство, инвестиции и ре-
гионално развитие“, относно: 1. Разрешение по реда на 
чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ, във връзка с чл. 134, ал. 1, т. 1 от ЗУТ 

за изработване на проект за изменение на ПУП – ПРЗ в 
обхват на кв.1, кв.22 и кв.24 по плана на кв. „Крайморие“, 
гр. Бургас. 2. Одобряване на задание по чл. 124б, ал. 1 от 
ЗУТ, във връзка с чл. 125, ал. 1 от ЗУТ за изработване на 
проект за изменение на ПУП – ПРЗ в обхват на кв.1, кв.22 
и кв.24 по плана на кв. „Крайморие“, гр. Бургас

20. ОбС 08-00-14470 Докладна записка от инж. Чанка 
Коралска – зам.-кмет „Строителство, инвестиции и ре-
гионално развитие“, относно: 1. Одобряване на задание 
по реда на чл. 124б, ал. 1 от ЗУТ, във връзка с чл. 125, ал. 
1 от ЗУТ за изработване на проект за изменение на ПУП – ПРЗ 
за УПИ  II, III, IV и V в кв.5 и УПИ I и II в кв.6 по плана на кв. 
„Долно Езерово“, гр. Бургас (ПИ с идентификатори 
07079.825.591, 07079.825.593 и 07079.825.545 по КККР 
на гр. Бургас). 2. Разрешение по реда на чл. 124а, ал. 1, чл. 
134, ал. 2, т. 1 и т. 6, във връзка с чл. 208 и чл. 16, ал. 1 от 
ЗУТ, за изработване на проект за изменение на ПУП – ПРЗ 
за УПИ  II, III, IV и V в кв.5 и УПИ I и II в кв.6 по плана на кв. 
„Долно Езерово“, гр. Бургас (ПИ с идентификатори 
07079.825.591, 07079.825.593 и 07079.825.545 по КККР 
на гр. Бургас)

21. ОбС 08-00-14471 Докладна записка от инж. Чанка 
Коралска – зам.-кмет „Строителство, инвестиции и ре-
гионално развитие“, относно: Одобряване на Подробен 
устройствен план – План за регулация и застрояване (ПУП 
– ПРЗ) за ПИ с идентификатори 07079.604.57, 07079.604.58, 
07079.604.332 и 07079.604.158 по КККР на гр. Бургас и 
изменение на ПУП – ПРЗ за УПИ ХIX в кв.53 по плана на ПЗ 
„Север“, гр. Бургас

22. ОбС 08-00-14472 Докладна записка от инж. Чанка 
Коралска – зам.-кмет „Строителство, инвестиции и ре-
гионално развитие“, относно: Приемане на схема за 
обособяване на позиции за разполагане на преместваеми 
обекти по чл. 56 от ЗУТ и съгласно Наредба за условията и 
реда за поставяне на преместваеми обекти и елементи на 
градското обзавеждане на територията на община Бургас за 
две нови позиции за павилиони и един бр. санитарен възел 
в УПИ ХI, в кв.143 по плана на Районен център, ж. р. „Меден 
рудник“, гр. Бургас, ПИ с идентификатор 07079.653.590 по 
КККР на гр .Бургас 

23. ОбС 08-00-14473 Докладна записка от инж. Чанка 
Коралска – зам.-кмет „Строителство, инвестиции и ре-
гионално развитие“, относно: Даване на предварително 
съгласие на основание чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ за утвърждава-
не на трасе на нова обслужваща задънена (тупикова) улица 
за осигуряване на транспортен достъп до ПИ с идентифика-
тори 07079.3.945 и 07079.3.946 по КК на гр. Бургас (в 
местност „Вълчи връх“, (бивша „Курт тепе“) по недействаща 
КВС), преминаващо през ПИ с идентификатор 07079.3.955 
по КК на гр. Бургас,  общинска частна собственост, земе-
делска територия, с начин на трайно ползване „За селско-
стопански, горски, ведомствен път“ 

24. ОбС 08-00-14474 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: 1. Одобря-
ване на задание по реда на чл. 124б, ал. 1 от ЗУТ, във 
връзка с чл. 125, ал. 1 от ЗУТ, за изработване на: 1.1. 
Подробен устройствен план – парцеларен план (ПУП – ПП) 
за трасе на железопътна линия преминаващо през имоти, 
представляващи земеделска територия и територия на 
транспорта в местност „Ъгъла“ (бивша местност „Кюшето), 
местност „Соката“ в землището на кв. „Сарафово“, гр. 
Бургас и на територията на „Летище – Бургас“;  1.2. ПУП 
– ПРЗ, изменения на ПУП – ПРЗ и изменения на ПУП – ПУР, 
във връзка с провеждане на трасе на железопътна линия, 
преминаващо през и между териториите на: ПЗ „Север“; 
ж. к. „Славейков“; ж. к. „Братя Миладинови“; ж. к. „Зорни-
ца“; ж. к. „Лазур“; „Парк Езеро“; „Приморски парк“; тери-
торията, заключена между плажната ивица и южно Атана-
совско езеро, южно от района „Черноморски солници“, 
гр. Бургас; зона „Изток“ – Черноморски солници, гр. 
Бургас;  местност „Ъгъла“ в землище на кв. „Сарафово“, 
гр. Бургас. 2. Разрешение по реда на чл. 134, ал. 2, т. 1 и 
чл. 124а, ал. 1, във връзка с чл. 133, ал. 7 от ЗУТ за изра-
ботване на: 2.1. Подробен устройствен план – парцеларен 
план (ПУП – ПП) за трасе на железопътна линия премина-
ващо през имоти, представляващи земеделска територия 
и територия на транспорта в местност „Ъгъла“ (бивша 
местност „Кюшето), местност „Соката“ в землището на кв. 
„Сарафово“, гр. Бургас и на територията на „Летище – 
Бургас“; 2.2. ПУП – ПРЗ, изменения на ПУП – ПРЗ и изме-
нения на ПУП – ПУР, във връзка с провеждане на трасе на 
железопътна линия, преминаващо през и между терито-
риите на: ПЗ „Север“; ж. к. „Славейков“; ж. к. „Братя 
Миладинови“; ж. к. „Зорница“; ж. к. „Лазур“; „Парк Езеро“; 
„Приморски парк“; територията, заключена между плаж-
ната ивица и южно Атанасовско езеро, южно от района 
„Черноморски солници“, гр. Бургас; зона „Изток“ – Чер-
номорски солници, гр. Бургас;  местност „Ъгъла“ в земли-
ще на кв. „Сарафово“, гр. Бургас

25. ОбС 08-00-14447 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Учредяване 
безвъзмездно право на строеж в полза на Министерство на 
здравеопазването за изграждане на Центрове за специали-
зирана здравно-социална грижа за деца с увреждания с 
потребност от постоянни медицински грижи в имоти – част-
на общинска собственост, представляващи УПИ VIII-659 в 
кв.4 по плана на кв. „Ветрен“, гр. Бургас и УПИ V в кв.20 по 
плана на зона „Б“ в ж.р. „Меден рудник“, гр. Бургас 

26. ОбС 08-00-14453 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Учредяване  
право   на   строеж  на  „Електроразпределение ЮГ” ЕАД за 
изграждане на възлова станция в имот – общинска собстве-
ност, представляващ УПИ IV в кв.10 по ПУП – ПРЗ на м. 
„Ъгъла“ (старо наименование м. „Кюшето“), кв. „Сарафово“, 
гр. Бургас

27. ОбС 08-00-14461 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Учредяване 
право на строеж на „Електроразпределение ЮГ” ЕАД за 
изграждане на трафопост в имот – общинска собственост, 
представляващ УПИ ХVII, кв. 148 по плана на ж.р. „Меден 
рудник“, гр. Бургас, съответен на ПИ с  идентификатор 
07079.653.569 по КККР на гр. Бургас 

28. ОбС 08-00-14448 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Учредяване 
безвъзмездно право на ползване върху спортен обект – 
„Спортно игрище“, представляващ терен с размери 40/70 м 
и двуетажна обслужваща сграда, със застроена площ от 161 
кв.м, отразена с идентификатор 07079.602.584.8 по КККР 
на гр. Бургас, изграден в югозападната част на двора на СОУ 
„Епископ Константин Преславски“, представляващ УПИ I, 
кв.18 по ПУП-ПРЗ на ж.к. „Славейков“, гр. Бургас, съответен 
на ПИ с идентификатор 07079.602.584 по КККР на гр. Бургас

29. ОбС 08-00-14495 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Учредяване 
безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот – 
публична общинска собственост, представляващ спортен 

обект – „Спортен комплекс и обслужваща сграда“, изграден 
в УПИ XXII-695, в кв.19 по ПУП – ПРЗ на ж. к. „Изгрев“, гр. 
Бургас  

30. ОбС 08-00-14450 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Продажба на 
недвижим имот, частна общинска собственост, представля-
ващ ПИ с идентификатор 07079.612.219 по КК на гр. Бургас, 
по реда на  чл. 35, ал. 3 от ЗОС 

31. ОбС 08-00-14442 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Продажба на 
общинско жилище, находящо се в гр. Бургас, ж.р. „Меден 
рудник“, блок №4 (404), вход Б (2), етаж 3, апартамент – 
десен, на наемател, настанен по административен ред

32. ОбС 08-00-14443 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Продажба на 
общинско жилище, находящо се в гр. Бургас, ж.р. „Меден 
рудник“, блок №70 (470), вход Б (2), етаж 1, апартамент – 
ляв, на наемател, настанен по административен ред

33. ОбС 08-00-14444 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Продажба на 
общинско жилище, находящо се в гр. Бургас, ж.р. „Меден 
рудник“, блок №160, вход Б, етаж 1, апартамент №2, на 
наематели, настанени по административен ред

34. ОбС 08-00-14445 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Продажба на 
общинско жилище, находящо се в гр. Бургас, ж.к. „Изгрев”, 
бл. №61, вх. №1, ет. №4, ап. №4 на наемател, настанен по 
административен ред

35. ОбС 08-00-14446 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Продажба на 
общинско жилище, находящо се в гр. Бургас, ж.р. „Меден 
рудник“, блок №101, вход А, етаж 3, апартамент №5 – ляв, 
на наемател, настанен по административен ред

36. ОбС 08-00-14452 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Продажба 
чрез публичен търг с тайно наддаване на недвижими имоти 
– частна общинска собственост, находящи се в кв. „Рудник“, 
гр. Бургас

37. ОбС 08-00-14460 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Продажба на 
недвижим имот – частна общинска собственост, предста-
вляващ СОС с идентификатор 07079.824.316.1.8 в сграда 
изградена в ПИ с идентификатор 07079.824.316, съответен 
на УПИ I, кв. 75 по ПУП – ПРЗ на кв. „Долно Езерово“, гр. 
Бургас, чрез провеждане на публичен търг с тайно наддава-
не, по реда на НРПУРОИВ 

38. ОбС 08-00-14449 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Прекратява-
не на съсобственост между Община Бургас и физически 
лица чрез продажба на общинските идеални части от УПИ 
I-69 в кв.14 по ПУП – ПРЗ на с. Брястовец, Община Бургас 

39. ОбС 08-00-14459 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Прекратява-
не на съсобственост между Община Бургас и физически 
лица в УПИ ХIII-2140, кв. 33 по ПУП – ПРЗ на ЦГЧ – гр. 
Бургас, съответен на ПИ с идентификатор 07079.610.274 по 
КККР на с. Бургас, чрез продажба на общинските 3/305 кв.м 
идеални части от имота

40. ОбС 08-00-14462 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Отдаване под 
наем на нежилищен имот – частна общинска собственост, 
представляващ самостоятелен обект в сграда с идентифи-
катор 07079.608.23.1.61 по КККР на гр. Бургас, находящ се 
в гр. Бургас, ул. „Цар Симеон I“ №111, вх. 3, ет. 0, на юри-
дическо лице с нестопанска цел – Сдружение „Онкоболни и 
приятели“ 

41. ОбС 08-00-14463 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Отдаване под 
наем на недвижим имот – частна общинска собственост, 
представляващ едноетажна масивна сграда в с. Извор – 
филиал на ЦДГ „Пролетна дъга“ – с. Маринка, отразена с 
идентификатор 32367.501.18.1 в КККР на с Извор, за срок 
от 5 (пет) години, чрез провеждане на публичен търг с тайно 
наддаване, за образователна дейност – детски лагер

42. ОбС 08-00-14512 Докладна записка от Димитър 
Николов - кмет на Община Бургас, относно: Даване на 
съгласие за внасяне на предложение в Министерството на 
образованието и науката за включване на средищна детска 
градина на територията на Община Бургас в Списъка на 
средищните детски градини и училища

43. ОбС 08-00-14491 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Предоставя-
не на нежилищен имот – частна общинска собственост,  
находящ се в гр. Бургас, ул. „Камчия“ №8, за временно и 
възмездно ползване на сдружение „Спортен клуб на глухите 
„Спорт, туризъм, здраве“ 

44. ОбС 08-00-14454 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Отчет за със-
тоянието на общинската собственост и резултатите от нейно-
то управление за периода от 01.01.2022 г. до 31.12.2022 г.

45. ОбС 08-00-14478 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Покана за 
включване на Министерство на здравеопазването, като 
представител на държавата с участие в търговско дружество 
„Многопрофилна болница за активно лечение на детски 
болести „Св. Анастасия“ ЕООД

46. ОбС 08-00-14479 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Създаване 
на социална услуга „Дневен център за подкрепа на деца с 
увреждания и на техните семейства“ (с приоритет аутистичен 
спектър) в община Бургас, с профил специализирана соци-
ална услуга, с капацитет 30 места, държавно делегирана 
дейност, считано от 01.12.2023 г. 

47. ОбС 08-00-14480 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Създаване на 
социална услуга „Кризисен център“ в община Бургас, с профил 
специализирана социална услуга, с капацитет 15 места, 
държавно делегирана дейност, считано от 01.10.2023 г. 

48. ОбС 08-00-14481 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Създаване 
на социална услуга „Защитено жилище за лица с психични 
разстройства“ в община Бургас, с профил специализирана 
социална услуга, с капацитет 6 места, държавно делегирана 
дейност, считано от 01.10.2023 г. 

49. ОбС 08-00-14482 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Създаване 
на социална услуга „Дневен център за деца и/или пълнолет-
ни лица с увреждания“ в община Бургас, с профил специа-
лизирана социална услуга, с капацитет 30 места за дневна 
грижа и 60 места за консултативни услуги, държавно деле-
гирана дейност, считано от 01.10.2023 г. 

50. ОбС 08-00-14483 Докладна записка от Димитър 

Николов – кмет на Община Бургас, относно: Създаване на 
социална услуга „Преходно жилище“ в община Бургас, с 
профил специализирана социална услуга, с капацитет 8 места, 
държавно делегирана дейност, считано от 01.10.2023 г. 

51. ОбС 08-00-14484 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Създаване на 
социална услуга „Център за обществена подкрепа“, с капаци-
тет 100 места и сектор „Спешен прием“ с капацитет 4 места, 
държавно делегирана дейност, считано от 01.10.2023 г.

52. ОбС 08-00-14485 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Създаване 
на социална услуга „Дневен център за деца и/или пълнолет-
ни лица с тежки множествени увреждания“ в община Бургас, 
с профил специализирана социална услуга, с капацитет 30 
места за дневна грижа и 60 места за консултативни услуги, 
държавно делегирана дейност, считано от 01.10.2023 г.

53. ОбС 08-00-14475 Докладна записка от Красимир 
Стойчев – зам.-кмет „Финанси, бюджет и икономика“, 
относно: Избор на регистрирани одитори за проверка и 
заверка на годишните финансови отчети на общинските 
търговски дружества, които подлежат на задължителен не-
зависим финансов одит за 2023 г.

54. ОбС 08-00-14476 Докладна записка от Красимир 
Стойчев – зам.-кмет „Финанси, бюджет и икономика“, 
относно: Приемане на променен годишен план за ползване 
на дървесина в горските територии – собственост на Общи-
на Бургас за 2023 г. 

55. ОбС 08-00-14477 Докладна записка от Димитър 
Николов – кмет на Община Бургас, относно: Упълномо-
щаване на представител на Община Бургас за участие в 
редовно присъствено заседание на общото събрание на 
Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана 
от „Водоснабдяване и канализация“ ЕАД – Бургас и опреде-
ляне на позицията и мандата по решенията, посочени в 
дневния ред 

56. ОбС 08-00-14421 Докладна записка от проф. д-р 
Севдалина Турманова – председател на Общински съвет 
– Бургас, относно: Избор на членове на Комисия по чл.15ж, 
ал.1 от Наредбата за условията и реда за платено и безплат-
но паркиране и контролиран достъп на моторни превозни 
средства в определени зони на територията на Община 
Бургас 

57. ОбС 08-00-14431 Докладна записка от Иво Георги-
ев Баев – председател на временна комисия за избор на 
съдебни заседатели, избрана с Решение по т. 51 от 
Протокол №50/11.04.2023 г. на Общински съвет – Бургас, 
относно: Избор на съдебни заседатели 

58. ОбС 08-00-14468 Докладна записка от Йорданка 
Ананиева – зам.-кмет „Образование, здравеопазване, 
социални дейности и младежки политики“ на Община 
Бургас, относно: Промяна на състава на Общински съвет 
по наркотични вещества – Бургас

59. ОбС 08-00-14489 Докладна записка от Йорданка 
Ананиева – зам.-кмет „Образование, здравеопазване, 
социални дейности и младежки политики“ на Община 
Бургас, относно: Предоставяне на безвъзмездни финансо-
ви помощи в полза на физически лица

60. ОбС 08-00-14416 Докладна записка от проф. д-р 
Христо Стоянов Бозов – управител на  „Комплексен он-
кологичен център – Бургас“ ЕООД, относно: Закупуване 
със собствени средства на модулна електрохирургична 
система с аргон-плазмен коагулатор за Отделение по онко-
логична хирургия към „КОЦ – Бургас” ЕООД

61. ОбС 08-00-14418 Докладна записка от проф. д-р 
Христо Стоянов Бозов – управител на  „Комплексен он-
кологичен център – Бургас“ ЕООД, относно: Закупуване 
със собствени средства на ендоурологично оборудване 
Урологичен сектор към  за Отделение по онкологична хирур-
гия в „КОЦ – Бургас” ЕООД

62. ОбС 08-00-14333 Докладна записка от Красимир 
Калудов и Росен Топкаров – общински съветници от ПП 
„Средна европейска класа“, относно: Възстановяване на 
работата през почивните и празнични дни на дежурния ка-
бинет в „Дентален център I – гр. Бургас“

63. ОбС 08-00-14385 Питане от Станимир Апостолов 
– общински съветник, относно: Наличност и изправност 
на мълниезащитни и заземителни уредби на сградите и 
обектите собственост на Община Бургас 

64. ОбС 08-00-14401 Питане от група общински съвет-
ници от ПП БСП, относно: Увеличение на възнаграждени-
ята на общинската администрация в община Бургас

65. ОбС 08-00-14409 Питане от Живко Господинов и 
Мадлен Мутафян – общински съветници от ПП БСП, 
относно: Предприемане на мерки от Община Бургас във 
връзка с изпълнение на договор за озеленяване в централ-
на градска част

66. ОбС 08-00-14410 Питане от Живко Господинов и 
Мадлен Мутафян – общински съветници от ПП БСП, 
относно: Осъществяване на търговия с хранителни продукти 
на улица

67. ОбС 08-00-14435 Питане от Стоян Грозев и Манол 
Тодоров – общински съветници, относно: Облагородява-
не на междублоковите пространства и паркинга на блокове 
с номер 10 и 11 в ж. к. „Славейков“

68. ОбС 08-00-14436 Питане от Георги Георгиев – об-
щински съветник от ПП БСП, относно: Регулиране на 
паркирането в кв. „Сарафово“

69. ОбС 08-00-14437 Питане от Христо Панайотов – 
общински съветник от ПП БСП, относно: Необходимост от 
улично осветление в парк „Велека“

70. ОбС 08-00-14439 Питане от Иван Иванов – общин-
ски съветник от ПП „Средна европейска класа“, относно: 
Неизпълнение от страна на Община Бургас на взето решение 
по докладна записка № 08-00-14193/ т.28 от Протокол 
52/27.06.23 г. на Общински съвет – Бургас

71. ОбС 08-00-14440 Питане от Христо Панайотов – 
общински съветник от ПП БСП, относно: Сигнали на 
граждани към Дирекция „Управление при кризи, обществен 
ред и сигурност“

72. ОбС 08-00-14451 Питане от Станимир Апостолов 
– общински съветник, относно: Сигнал от гражданин във 
връзка с функционирането на обект „Гъбката“

73. ОбС 08-00-14455 Питане от Георги Спасов – общин-
ски съветник от ПП БСП, относно: Тротоар пред бл.16 в 
ж.к. „Меден рудник“

74. ОбС 08-00-14466 Питане от Стоян Грозев и Манол 
Тодоров – общински съветници, относно: Места за пар-
киране и издадени стикери

75. ОбС 08-00-14490 Питане от Костадин Андонов – 
общински съветник от ПП ДБГ, относно: Обособяване на 
площадка за събиране съхраняване и третиране на отпадъ-
ци от черни и цветни метали в жилищен район в непосред-
ствена близост до жилищни сгради и до заведение от социа-
лен тип – къщички на Община Бургас за настаняване на 
деца със специални потребности 

Проф. д-р СЕВДАЛИНА ТУРМАНОВА
Председател на Общински съвет - Бургас



ДОНА МИТЕВА

Паметник на миньора 
ще бъде открит в Малко 
Търново тази събота, 26 
август. 

Това е част от програ-
мата на Летните кул-
турни празници в града, 
които се провеждат за 
31-ви път.

В малкото странджан-
ско градче рудодобивът 
има сериозни корени, 
което дава основа и на 
това да се издигне паме-
тникът.

През 1956 година при-
ключват проучвателни-
те дейности и започва 
промишленото усвоява-
не на малкотърновското 
рудно поле. През 1959 
година започва работа 
флотационната фабри-
ка и рудник „Странджа“, 
„Бръдце“ и „Граматико-
во“.

„Имало е години, в кои-
то в местните рудници 
са работили 1500 души. 
За всички миньори, дали 

своя труд през годините, 
нека открием паметник 
с уважение!“, написа кме-
тът на Малко Търново 
Илиян Янчев в социални-
те мрежи.

Паметникът е дело на 
бургаския скулптор Огнян 
Петков. 

Извън това в програ-
мата за празниците ще 
бъде открита с концерт-
спектакъл „Обич“ – в петък, 
а след това ще има концерт 

на Братя Аргирови от 21 
часа.

В събота пак на площа-
да ще се открие пиано бар 
под звездите с участието 
на Дишо и Иван и вокално 
трио Déjà vu.

В неделя, в местността 
Черногорово ще бъде из-
вършен молебен за здраве 
и благоденствие на жите-
лите на Малко Търново в 
параклис „Света Богоро-
дица“.

След това глас ще из-
висят народните изпъл-
нители Александра Дими-
трова – Сашка, Ирена 
Станкова, Лазар Налбан-
тов. По обяд ще бъде 
раздаден курбан за здраве.

Празниците ще завър-
шат с „Малкотърновски 
хоробийци“ с оркестър 
„Жарава“.

Предвидени са много 
излети, занимания за деца 
и възрастни.

16 БУЛЕВАРД 25 – 31 АВГУСТ 2023 I 

От походи до концерти. Богата програма за 31-вите Летни 
културни празници на града

Паметник на миньора 
откриват в Малко Търново

ЙОРДАН ГЕРГОВ

Репортерката Цеца 
Алексова избави градоначал-
ника на Созопол от ужилва-
не на летящо насекомо в 
понеделник сутрин. Корес-
пондентката на NOVA от 
морския град нокаутира с 
шапката на щатния си ми-
крофон неидентифицирано 
черно създание, което кацна 
върху ризата на Тихомир 
Янакиев. Докато коменти-
раше Наредбата за диво 
къмпингуване на живо в 
ефира на сутрешния блок на 
медията, нещо от долу на-
горе полази общинския шеф. 
Секунди преди да го ужили, 
журналистката самоотвер-
жено цапардоса гост-нахал-
ника с оръдието на труда 
си. „Извинявайте, ама нещо 

Ви лази тука. Да, така, спа-
сихме кмета“, със сдържан 
тон обяви Алексова. „Да, 
благодаря за което“, отвър-
на ѝ хладнокръвно созопол-
ският шеф, който чак в 
последния момент забеляза 
какво се случва.

Общинският шеф тряб-
ва задължително да направи 
черпня на колежката ни. Не 
само заради запазения живот, 
но и заради рекламата от 
уста на уста, която невол-
но му направи. Напоследък 
Тихомир Янакиев със зъби и 
с нокти се опитва да реаби-
литира имиджа на морето. 
Неотдавна той остана само 
по плувки и отново в дирек-
тен ефир се гмурна в Черно 
море, за да докаже, че водата 
не е замърсена, както носеше 
мълвата. 

Цеца Алексова спаси кмета 
на Созопол от ужилване

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

В етнокухнята на 
Етнографския музей в 
понеделник от 16.00 ч. 
Жанна Шубина и Алексан-
дра Сидорова ще пригот-
вят украински вареники. 
Всички бургазлии и гости 
на града, които отделят 
от времето си, ще имат 
възможност да научат 
повече за това национал-
но ястие и ще го опитат.

Майстор пекар ще 
направи за гостите бъл-
гарски обреден хляб и 
хлебни изделия.

От 17:30 ч. в двора на 
музея ще бъде представен 
Международният обра-

зователен и художествен 
проект „Обредните 
празници обединяват 
култури и сърца“, в който 
участват ученици от 
България, Украйна, Турция 
и Испания. Младите ху-
дожници са проучили 
традиционните празни-
ци на своите народи и са 
ги претворили в чудни 
картини.

България е представена 
от школата по художест-
вени изкуства с ръково-
дител Юлия Красовска – 
художник и архитект.

Ще бъде изнесена и 
фолклорна програма от 
представители на чети-
рите държави. 

ДОНА МИТЕВА

Бургаският дизайнер 
Йордан Бъчваров, който 
освен с красивите си моде-
ли на рокли, е известен и с 
това, че организира конкурс 
за красота за деца Little King 
& Queen World, се е заел с 
още едно предизвикател-
ство. 

В момента е в трескава 
подготовка на първото 
издание на конкурса „Мисис 
Черно море 2023“. Той ще 
се проведе на 13 септември 
в Модерен театър. Запис-
ванията за участие при-
ключват на 27 август, а 
изисквания към участнич-
ките за височина и мерки 
няма.

Както обикновено се 
знае, проявите на Бъчваров, 
свързани с красота, са съ-
пътствани с благотвори-
телни каузи. Децата, 
участници в конкурса, 
посещават приюта за жи-
вотни Animal SOS-Burgas с 
подаръци за четириногите 
му обитатели.

При новия конкурс за 

дами средствата ще са за 
отделение за онкоболни 
деца и по-конкретно за 
закупуване на медицински 
консумативи.

„Нека заедно започнем 
да пишем историята за 
доброто в приказката, 
наречена „Мисис Черно 
море“, призовава организа-
торът.

 Летните кул-
турни праз-

ници в Малко 
Търново ще 

съберат гости 
и жители да 

се повеселят 
заедно
ФОТО: ФБ

Конкурсът „Мисис Черно море“ – 
с кауза за онкоболни деца

„

Йордан Бъчваров
ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

Нека заедно 
започнем 
да пишем 
историята 
за доброто

Украинки приготвят 
вареники в етнокухнята 
на Етнографския музей

Етнографският 
музей е прекрасно 
място за летни 
прояви
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